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ACTA DE LA SESSIÓ: PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA  24 d´abril de 2017. 

 

A la vila de Roses (Girona), 24 d´abril de 2017. 

 

Quan són les 20.00 h, es reuneix a la sala d'actes de la Casa Mallol, sota la 

presidència de la senyora Montserrat Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de la 

corporació, la ple de l’Ajuntament a l’objecte de dur a terme la sessió d’acord amb la 

convocatòria que s’ha repartit. 

 

SENYORS QUE HI ASSISTEIXEN: 

 

Sr. Francesc Giner i Ballesta Segon tinent d'alcalde 

Sr. Marc Danés i Zurdo Regidor 

Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora 

Sr. Fèlix Llorens Palou Regidor 

Sr. Joan Plana i Sagué Regidor 

Sr. Èric Ibáñez i Martín Regidor 

Sra. Verónica Medina i Flores Regidora 

Sr. Gerard Teixidó i Rivera Regidor 

Sra. Olga Simarro Rojas Regidora 

Sr Antonio Rodríguez López Regidor 

Sr. Manel Escobar Yegua Regidor 

Sr. Àngel Tarrero González Regidor 

Sr. José Manuel Àlvarez Cuñat Regidor 

Sr. José Antonio Valdera Martín Regidor 

 

 

SÓN ABSENTS HAVENT EXCUSAT LA SEVA ASSISTÈNCIA: 

 

Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer tinent d'alcalde 

Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Tercer tinent d’alcalde 
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També hi assisteixen: 

 

Sra. Mariel·la Roig Guitart   Interventora accidental de la corporació 

Sra. Maria Teresa Sánchez Luna  Técnica d’Administració General 

 

Actua com a secretari, el secretari general de la corporació, senyor Francisco Luis 

Muñoz Cameo. 

 

L’alcadessa excusa l’assistència dels senyors Carles Pàramo i Juan Manuel 

Fernández que es troben a Beas de Segura representant l’Ajuntament.  

 

Un cop l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els afers indicats 

i es prenen els acords que es detallen. 

 

 

ORDRE DEL DIA 
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d'assistència financera local 2017.................................................................................. 25 

7.0.- Acord adhesió assegurança ACM ......................................................................... 29 

8.0.- Moció presentada pel grup municipal d'ERC i la resta de grups que s'hi vulguin 
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1.0.- Aprovació acta anterior 27.03.2017 o 

 

Identificació de l’expedient  

 

Proposta de l’Alcaldessa d’aprovació de l’acta anterior de Ple  

 

Antecedents  

 

1. Amb data 27 de març de 2017 va tenir lloc la sessió ordinària del Ple.  

2. D’acord amb l’article 18.2 de la Llei 40/2015, de 1 d’octubre, del règim jurídic del 

sector públic l’acta de cada sessió dels òrgans col·legiats podrà aprovar-se en la 

mateixa sessió o en la immediata següent.  

 

Resolució  

 

Aprovar l’acta de la sessió de l`òrgan col·legiat detallat a l’antecedent primer d’aquesta 

proposta. Exp.: 2017/002677 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- No he pogut tenir accés a les actes. Aquest migdia me les han 

enviat però no les he pogut mirar. En tot cas, si els regidors les volen aprovar, el meu 

vot serà d’abstenció. 

 

Sense necessitat de votació, per majoria dels membres presents i amb l’abstenció del 

senyor José Antonio Valdera, s'acorda aprovar l'acta tal com ha estat redactada. 
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2.0.- Aprovació acta anterior 03.04.2017 e 

 

Identificació de l’expedient  

 

Proposta de l’Alcaldessa d’aprovació de l’acta anterior de Ple  

 

Antecedents  

 

1. Amb data 3 d’abril de 2017 va tenir lloc la sessió ordinària del Ple.  

2. D’acord amb l’article 18.2 de la Llei 40/2015, de 1 d’octubre, del règim jurídic del 

sector públic l’acta de cada sessió dels òrgans col·legiats podrà aprovar-se en la 

mateixa sessió o en la immediata següent.  

Resolució  

 

Aprovar l’acta de la sessió de l`òrgan col·legiat detallat a l’antecedent primer d’aquesta 

proposta. Exp.: 2017/003028 

 

Sense necessitat de votació, per majoria dels membres presents i amb l’abstenció del 

senyor José Antonio Valdera, s'acorda aprovar l'acta tal com ha estat redactada. 

 

 

3.0.- Informació de l'Alcaldia 

 

La senyora Montse Mindan Cortada, alcaldessa presidenta llegeix la informació 

següent:  

 

Identificació de l’expedient  

 

Relació de decrets dels quals es dóna compte en el punt número 2 de l'ordre del dia 

d'informació de l'Alcaldia del Ple ordinari del dia 24 d’abril de 2017.  
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Proposta de l’alcaldessa presidenta.  

 

Antecedents  

 

1. Que des de la sessió ordinària del Ple de l’Ajuntament de Roses del dia 27 de març 

de 2017, on es va donar comptes fins el decret 2017LLDE000778 de data 10 de març 

de 2017, s’ha elaborat la relació de decrets i resolucions dictades per l’Alcaldia i els 

regidors o regidores delegats.  

 

Fonaments de dret  

 

Primer. Art. 9 del Reglament Orgànic Municipal (BOP de Girona número 242, de 20 de 

desembre de 2004)  

 

L’alcaldessa presidenta Montse Mindan i Cortada proposa al Ple d’adopció del següent 

,  

 

ACORD:  

 

1. Informació general de l’Alcaldia.  

 

2. Donar comptes dels decrets i resolucions dictades per l’Alcaldia i els regidors o 

regidores delegats, que es relacionen a l’expedient número 2017/003678, des del 

2017LLDE000779 de data 11 de març de 2017 fins els 2017LLDE0001311 de data 21 

d’abril de 2017.  

 

 

TOTAL DECRETS= 533 

 

Contingut ECONÒMIC 84 

Contingut URBANÍSTIC 65 

Contingut GENERAL 384 
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REUNIONS DE TREBALLS A ROSES: 

 

 18 reunions de treball 

 4 meses de Contractació  

 Gerències d’Urbanisme  

 4 Juntes de Govern Local  

 1 Consell Administració ROSESNET  

 1 Consell Administració PRODER 

 1 Consell Administració ROSERSA 

 1 Junta de Portaveus 

 2 Comissió Informativa 

 1 Ple 

 1 Ple extraordinari 

 1 Mesa general de Negociació 

 1 Consell sectorial d’Esports 

 1 Comissió pel tanatori 

 1 casament civil 

 2 Mesa de negociació conveni “PRODER” 

 Consell Administració PORT DE ROSES 

 

REUNIONS DE TREBALLS FORA DE ROSES 

 

 Girona. Consell Assessor General del Patronat de Turisme 

 Jutjat de Figueres 

 

VISITES REBUDES A ROSES 

 

 17 visites 

 Visita dels alumnes de 4rt de l’escola Els Grecs, dins el programa “Conèixer 

l’Ajuntament”. 
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ACTES A ROSES 

 

 Fòrum d’Oportunitats 

 VII Trobada d’alumnes de quart d’ESO de llatí 

 Presentació del documental “La Pemba torna de Goli” 

 LXIX Homenatge a la Vellesa 

 Presentació del llibre “Els Pecats d’Amets” d’Esteve Sala 

 III Mostra de tallers del CAR 

 TMR-obra: Novios con solera, de Justo Molinero 

 Recepció Master Salvament Aquàtic – Copa de Roses 

 Dinar benèfic a favor de FADIR 

 Minut de silenci - atac terrorista de St. Petersburg 

 Cerimònia d’entrega de premis de l’Euro Chanllege Open Cup 

 Acte d’entrega de la donació d’una roda de molí de pedra antiga 

 Processó de Divendres Sant 

 Arribada del primer creuer de la temporada 

 XLIV Aplec de la Sardana 

 Presentació del recull de poemes “Quinze de Quaranta” d’Esteve Sala 

 Conferència d’Anna M. Puig, ‘Darreres aportacions de la recerca arqueològica al 

Puig Rom’ 

 Presentació del llibre “Gure Arnetsa, el nostre somni” org. Per EmpordaNimals. 

 Festival a favor de Guinea Conakry 

 

ACTES FORA DE ROSES 

 

 Maridatge literari al Consell Comarcal 

 Figueres. Lliurament premis de narrativa periodística Diàlegs d’Educació 2017 

 

 

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ 

 

 Empordà TV (notícies, entrevistes, etc.) 
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 Hora de l’alcaldessa 

 Xat Empordà 

 Tv3 

 Roda de premsa presentació " VI edició dels Jocs Florals de Roses" 

 Roda de premsa presentació “Jornades d’Arqueologia i Patrimoni Arqueològic de 

Roses” 

 

FELICITACIONS A EXPRESSAR 

 

 A en Lluís Romani, de l’Institut Cap Norfeu, per guanyar el III Concurs d’Oratòria 

Juvenil. 

 A Paula Llanet, de l’institut Cap Norfeu, per rebre un premi d’investigació científica, 

dintre els Premis de Recerca Jove. 

 A Jaume Deulofeu, perquè ha estat triat per ballar a l’Òpera Nacional de Bordeus, i 

al setembre actuarà amb The National Moravian-Silesian Thetre, a la República 

Txeca. 

 A Eva Martin, en quedar tercera en màsters 30, en la prova de ciclisme de BTT , 

VolCat, celebrada a Igualada. 

 

FELICITACIONS REBUDES 

 

 L'Ajuntament de Roses ha revalidat el Segell Infoparticipa per la qualitat i 

transparència del seu web municipal. 

 

AGRAÏMENTS 

 

 De la Fundació Roses Contra el Càncer per la col·laboració i suport en la XIX 

Fideuà Popular, celebrada el dia 12 de març. 

 De l’Espai Armengol i Visual 13 per la col·laboració al 3r Concurs d’Oratòria. 

 

El Ple en queda informat. 
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4.0.- Aprovar provisionalment_ Pla especial zona esportiva 

 
La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és 

del tenor literal següent:  

 

Identificació de l’expedient 

 

Pla especial urbanístic per definir les condicions d'edificació de la zona esportiva de 

Mas Oliva  i  la Vinyassa a l'àmbit de la carretera de Mas Oliva de Roses, d'iniciativa 

municipal.  

 

Antecedents  

 

1. La Junta de Govern Local del 27 de juny de 2016, acorda:  

1) Aprovar inicialment el document anomenat «Pla especial urbanístic d’ordenació 

de les condicions d’edificació a la zona esportiva municipal, a l’àmbit de la 

carretera de Mas Oliva» de Roses, redactat per l’arquitecte Dani Abad Riera el 

maig del 2016, autenticat pels serveis tècnics municipals amb la referència 

1DUN, de data 23.06.2016. 

2) Suspendre pel termini màxim de dos anys, l'atorgament de llicències de 

parcel·lació de terrenys, d'edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de 

construccions, instal·lació o ampliació d'activitats o usos concrets i altres 

autoritzacions municipals connexes establertes en la Legislació sectorial en les 

àrees en les quals les noves determinacions per a elles previstes suposin 

modificació del règim urbanístic vigent. Els efectes de la suspensió de 

tramitacions i llicències s'extingiran en els supòsits previstos en l'article 103.4 

del Decret 305/2006.  

3) Sotmetre-ho a informació pública, pel termini d’un mes.  

4) Notificar-ho als propietaris del sector afectat, per al seu coneixement i efectes.  

5) Sol·licitar els informes a la Direcció General de Protecció Civil de la Generalitat 

de Catalunya i a la Regió d’Emergències de Girona de la Direcció General de 

Prevenció, Extinció d’Incendis i Salvaments.  
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2. Amb data 11 de juliol de 2016, es demanen informes a la Direcció General de 

Protecció Civil de la Generalitat de Catalunya (n/RS 6915/16) i a la Regió 

d’Emergències de Girona de la Direcció General de Prevenció, Extinció d’Incendis i 

Salvaments (n/RS 6916/16).  

 

3. Se sotmet a informació pública pel termini d’un mes, mitjançant edicte publicat en 

el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 7165, del 19 de juliol de 2016, 

en el Butlletí Oficial de la Província de Girona núm. 144, del 29 de juliol de 2016 en 

el diari de difusió comarcal El Punt del 14 de juliol de 2016 i al tauler electrònic (e-

tauler) de la web municipal (www.roses.cat).  

 

 Durant el període d’informació pública es presenta la següent al·legació: 

 RE 13945/16, de data 8/8/2016 – Ana Ferrer Caner  

A banda, i extemporàniament, es presenta el següent escrit: 

 RE 15570/16, de data 9/09/2016 – Nathalie i Noël Combier Pujol i Narcis, Maria 

Carmen i Juan Pujol Godo  

4. En data 13 de setembre de 2016, RE 15757/16, la Regió d’Emergències de Girona 

de la Direcció General de Prevenció, Extinció d’Incendis i Salvament, tramet 

informe tècnic en matèria de prevenció d’incendis emès pel sotsinspector de la 

Regió d’Emergències el 12 de setembre de 2016, en el qual s’assenyalen els 

condicionants a tenir en compte a l’hora de dissenyar el planejament urbanístic 

municipal i els requeriments normatius referits a les mesures de prevenció 

d’incendis. 

 

5. En data 4 de novembre de 2016, RE 18543/16, la Direcció General de Protecció 

Civil tramet escrit del 27 d’octubre de 2016, en el qual informa que l’ordenació 

definida al Pla especial urbanístic és compatible amb la gestió de riscos de 

protecció civil i assenyala que caldrà donar compliment, si escau, al Decret 

30/2015, de 3 de març, pel qual s’aprova el catàleg d’activitats i centres obligats a 

adoptar mesures d’autoprotecció i es fixa el contingut d’aquestes mesures. 
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6. En data 10 de gener de 2017, RE 520/17, l’arquitecte Dani Abad Riera presenta el 

document per a l’aprovació provisional, anomenat «Pla especial urbanístic 

d’ordenació de les condicions d’edificació de la zona esportiva de Mas Oliva» 

redactat el desembre del 2016. 

 

7. Amb data 7 de març de 2017 els serveis tècnics i jurídics municipals informen que 

el nou document aportat inclou l’estudi de les al·legacions presentades pels 

particulars, els condicionants i els requeriments normatius a tenir en compte a 

l’hora de dissenyar el planejament urbanístic municipal, referits a les mesures de 

prevenció d’incendis i amb la gestió de riscos de protecció civil que s’assenyalen 

en els informes de les administracions sectorials;  i proposen la resolució de les 

al·legacions i l’aprovació provisional del Pla especial urbanístic.  

 

8. Amb data 15 de març de 2017 el regidor responsable de les Àrees d’Urbanisme i 

de Medi Ambient dicta una proposta al respecte. 

 

9. Amb data 30 de març de 2017 la interventora accidental signa el vistiplau de la 

proposta. 

 

10. El dia 10 d’abril de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer. Reial decret legislatiu 7/2015, de 30 d’octubre, en virtut del qual s’aprova el 

text refós de la Llei del sòl i rehabilitació urbana (BOE núm. 261 de 31 d’octubre de 

2015) 

 

Segon. Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 

d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010); modificat per la Llei 3/2012, de 22 de 

febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012) 
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Tercer. Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei 

d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006) 

 

Quart. Decret 64/2014, de 13 de maig, pel qual s’aprova el Reglament sobre protecció 

de la legalitat urbanística (DOGC núm. 6623, de 15.05.2014) Cinquè. Pla general 

d’ordenació urbana (PGOU) de Roses  

 

A proposta del regidor de les àrees d’Urbanisme i Medi Ambient, s’adopta el següent  

 

ACORD: 

 

1. Resoldre les al·legacions presentades contra l’acord de la Junta de Govern Local 

del 27 de juny de 2016, d’aprovació inicial del document anomenat «Pla especial 

urbanístic d’ordenació de les condicions d’edificació a la zona esportiva municipal, 

a l’àmbit de la carretera de Mas Oliva» de Roses, d’iniciativa municipal, redactat 

per l’arquitecte Dani Abad Riera el maig del 2016,  d’acord amb l’informe tècnic i 

jurídic emès el 7 de març de 2017. 

 

AL·LEGACIÓ DESESTIMADA:   

Al·legació d’Ana Ferrer Caner, RE 13945/8.8.2016 

 

La  interessada manifesta que:  

1) La finca núm. 4, propietat de l’al·legant i de Rosa Ferrer Salamó, que 

constitueix la finca cadastral núm. 5000026, està inclosa dins l’àmbit del Pla 

especial (PE).  

2) La finca fou inclosa al Polígon d’actuació/PAU-2 Ponent i al projecte de 

reparcel·lació per compensació bàsica. Així mateix fou objecte d’ocupació 

directa i afectació, per cessió a l’Ajuntament, per tal d’executar vials públics i la 

rotonda del camí del cementiri.  

3) L’anul·lació del Pla d’ordenació urbanística municipal (POUM) de Roses, deixa 

sense efecte el PAU-2 Ponent, la parcel·lació i les cessions de vials 

practicades a l’Ajuntament. En conseqüència, l’ocupació de l’Ajuntament per a 

l’ampliació del vial és il·legal.  
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4) En un informe jurídic emès el 22.04.2016 es recomana tramitar una modificació 

del Pla general d’ordenació urbana (PGOU) de Roses, per tal de revisar l’àmbit 

de la Unitat d’actuació/UA7 i incloure els terrenys del vial i la rotonda.  

5) La incorporació al PE complica la situació, amb els perjudicis concretats en les 

cessions de terrenys (que ara són de titularitat privada, de manera que 

l’Administració no pot ocupar), les despeses assumides en el desenvolupament 

del PAU anul·lat i les inscripcions practicades en el registre de la propietat de 

les parcel·les resultants de la reparcel·lació també anul·lada.  

6) És adient una modificació de la UA7 i de l’àmbit del PE per tal d’excloure la 

finca núm. 4 de la seva propietat. 

 

      I demana:  

 La modificació de l’àmbit del PE per tal d’excloure la finca núm. 4 i la seva 

incorporació a l’àmbit de la UA7, reservant-se, igualment, l’exercici d’accions 

legals per defensar els seus interessos.  

 

      Es desestima l’al·legació presentada atès que:  

1) La finca amb referència cadastral núm. 5000026 s’inclou dins l’àmbit del PE. 

Tal delimitació del PE és imprescindible per a la correcta ordenació del 

complex esportiu de la carretera de Mas Oliva.  

2) El PE es desenvolupa de conformitat amb el PGOU actualment vigent i, en el 

planejament general anterior (POUM), al que fa referència l’al·legant, aquests 

terrenys estaven qualificats també, de sistema d'equipament esportiu.  

3) La finca es trobava inclosa en el PAU-2, que va ser objecte de reparcel·lació, 

aprovada definitivament i inscrita al Registre de la propietat, per la qual cosa, 

actualment forma part del domini municipal.  

4) El PE preveu com a sistema d’actuació el d’expropiació, als efectes que 

l’Ajuntament esdevingui el titular del domini de les finques registrals incloses 

dins l’àmbit del PE.  

5) No es pot excloure la finca amb referència cadastral núm. 5000026 atès que 

forma part dels espais lliures i aparcament de l’equipament objecte del PE.  

 



 
 
Exp.: 2017/003446 
 

 

 AL·LEGACIÓ ESTIMADA:   

Al·legació  conjunta  de  Nathalie i Jean Noël Combier Pujol i de  Narciso, 

Maria Carmen, Juan Pujol Godo, RE 15570/09.09.2016 (presentada 

extemporàniament) 

 

Els interessats manifesten, entre altres punts, que:  

1) El Pla especial (PE) no té un apartat de gestió urbanística i el Pla d’etapes  i 

avaluació de la viabilitat econòmica és completament insuficient.  

2) El sistema d’execució, atès el destí públic dels equipaments previstos, ha de 

ser el d’expropiació. També cal concretar els mitjans econòmics.  

3) L’aprovació del PE possibilita que els propietaris dels terrenys, qualificats com 

a sistemes, puguin instar la seva expropiació forçosa.  

 

 I demanen: 

 Que es modifiqui el PE en el sentit de les al·legacions formulades. 

 

 S’estima l’al·legació presentada atès que:  

1) En relació amb la definició del sistema d’actuació, a les normes urbanístiques 

(NNUU) del document presentat per a l’aprovació provisional de data desembre 

del 2016, es detalla que tal sistema és el d’expropiació, de tal manera que 

l’Ajuntament, en qualitat d’administració actuant, expropiarà les finques 

incloses dins el seu àmbit, als efectes que esdevinguin de titularitat pública.  

2) Pel que fa a l’apartat del Pla d’etapes i l’avaluació de la viabilitat econòmica, 

s’ha refet el document aprovat inicialment on es detallen les partides que caldrà 

satisfer per  desenvolupar el PE, incloent-hi una estimació del cost 

d’expropiació de les finques.  

 

2. Aprovar  provisionalment el document anomenat «Pla especial urbanístic 

d’ordenació de les condicions d’edificació a la zona esportiva municipal, a l’àmbit 

de la carretera de Mas Oliva» de Roses, d’iniciativa municipal, redactat per 

l’arquitecte Dani Abad Riera el desembre del 2016 (RE 520/10.01.2017). 
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3. Trametre-ho a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, per tal que pugui 

adoptar l’acord d’aprovació definitiva. 

 

4. Notificar-ho a Ana Ferrer Caner i a Nathalie i Jean Noël Combier Pujol i a Narciso, 

Maria Carmen i Juan Pujol Godo, per al seu coneixement i efectes. 

 

5. Aquest és un acte de tràmit, no definitiu en via administrativa i, per tant, no és 

susceptible de recurs.- ref. PL14013EN. Exp.: 2016/003180 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Com tots saben ja vàrem parlar d’aquest tema en Comissió 

Informativa, primer, i en una reunió, després – a la qual no vaig poder assistir –, que va 

realitzar la cap del Departament d’Urbanisme per explicar com es desenvolupava 

aquest Pla especial de la zona esportiva, sobretot a efectes de poder tirar endavant 

dos projectes importants: primer la modificació dels accessos al camp de l’AE Roses , 

per tal que l’accés sigui fàcil, sobretot per gent amb mobilitat reduïda; segon, la part 

que falta de serveis a l’annex del pavelló esportiu, així com per poder-hi ubicar la 

caldera de biomassa – per la qual s’ha demanat una subvenció a FEDER i que ha 

estat concedida.  

 

Per tant, per poder tirar endavant aquests projectes s’havia de redactar el Pla especial.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Joan Plana.- Nosaltres havíem estat dubtant si optar per l’abstenció o el vot 

afirmatiu i, finalment, hem decidit votar a favor i ho farem per dos motius. Primer 

perquè la modificació que planteja aquest punt és que es pugui fer una de les 

inversions que nosaltres creiem que són realment interessants com és la caldera de 

biomassa que doni servei a tota aquella zona i que suposarà un estalvi energètic a 
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més a més, evidentment, dels beneficis mediambientals o ecològics que suposa. La 

segona modificació és la construcció del servei dels vestidors al costat de la pista 

annexa que en el seu dia, quan va passar per Ple, també ens hi vam mostrar 

favorables. Per tant, ens sembla interessant poder tirar endavant aquests dos 

projectes.  

 

També volem dir que votem a favor, perquè de la mateixa manera que quan alguna 

vegada creiem que no es fan les coses en la forma correcte ho diem, en aquesta 

ocasió, sí que creiem que l’actitud, per part del govern, ha estat molt correcta.  Se’ns 

va convidar el divendres passat a una reunió amb els tècnics on vàrem poder parlar 

tranquil·lament i abastament sobre aquest assumpte i resoldre tots els dubtes i 

consideracions oportunes.  

 

Per tant, com a resposta a aquest gest el nostre vot serà afirmatiu. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Nosaltres també teníem aquest dubte de si abstenir-nos o votar a 

favor del Pla. Entenem que hi ha peticions que nosaltres havíem fet ja des d’un bon 

principi com els accessos al camp de futbol de Roses per a persones amb mobilitat 

reduïda. Ja vaig manifestar en aquest Ple que, el fet de portar simplement cotxets amb 

nens per anar a veure qualsevol partit de futbol a l’estadi es feia complicat perquè les 

mares necessitaven una segona persona per poder pujar els carrets. Era, doncs, una 

demanda que vaig fer personalment. També la caldera de biomassa que, crec, era una 

petició del grup municipal d’Esquerra Republicana.  

 

En el nostre programa electoral, portàvem la potenciació dels esports, sobretot de 

lleure, pel fet que hi hagués espais per practicar l’esport. És cert que aquest Pla 

especial, si l’haguéssim fet nosaltres seria diferent. Entenc que aquest Pla contempla, 

per exemple – per fases, ja que no es farà tot de cop – la creació d’un camp de futbol 

7, que era una demanda també del nostre grup; pistes de bàsquet a l’aire lliure; dues 

pistes de vòlei; set pistes de petanca; un nou skate parc i rocòdrom, i una petita zona 
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de platja on hi hauria una piscina exterior i una pista de vòlei i futbol que, entenc, pel 

plànol és una pista compartida.  

 

Pensem que el futbol platja a Roses ha donat molts èxits, per tant, la gent que practica 

aquest esport hauria d’haver tingut, segurament, algun camp més i no haver de 

compartir aquest camp amb el de vòlei platja.  

 

També trobem a faltar la possibilitat que s’hagués plantejat la possibilitat de crear la 

pista d’atletisme que, des del nostre grup, hem demanat des d’un bon principi perquè 

creiem que és una infraestructura base per a la pràctica de qualsevol tipus d’esport. 

Crec, però, que aquesta és una petició que contempla l’equip de govern a fer en un 

futur, tot i que nosaltres l’hauríem plantejat, ja, en aquest Pla especial.  

 

Per tant, doncs, aquest era el meu dubte entre l’abstenció o el vot afirmatiu. Hi ha parts 

molt bones però, també creiem que hi ha mancances i, segurament, jo l’hauria fet 

d’una forma diferent. Per la qual cosa, en aquest sentit, entenc que hi ha aquesta 

voluntat d’implementar i de tenir en compte aquestes demandes que ja no només ha 

plantejat el nostre grup sinó que hi ha altres grups que també les veuen bé, de cara a 

futur i que no sigui molt llarg. 

 

RESPOSTES DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- L’accés a l’estadi per a gent amb mobilitat reduïda, de fet, està 

garantit per la part del darrera. S’ha de donar més volta i el que volem és facilitar 

aquest accés. Però repetir que l’accés està garantit i no és que no s’hi pugui accedir. 

 

El punt número dos és que moltes de les indicacions que surten i que estan dibuixades 

en aquest Pla especial – menys els dos projectes que ja estan redactats – són a títol 

indicatiu. Per tant, si bé és una proposta, en el futur es pot modificar.  

 

El punt número tres, del qual precisament aquest matí en parlàvem, és que amb el 

terreny del qual es disposa – crec que això també ho va preguntar el grup municipal 

d’Esquerra Republicana el dia de la reunió amb la cap d’Urbanisme – saber si es podia 
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encabir la pista d’atletisme, i es va dir que no. Tot i que en el terreny que continua, que 

en un futur també hauria de formar part d’aquesta pastilla esportiva, hi hauria la 

possibilitat d’encabir-la.    

     

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar 

la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

5.0.- Aprovar les clàusules del conveni del servei de recollida d'animals 

domèstics abandonats 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és 

del tenor literal següent:  

 
Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l’adhesió al conveni del servei de recollida d'animals domèstics, 

abandonats, entre el Consell Comarcal de l'Alt Empordà i l'Ajuntament de Roses.  

 

Antecedents  

 

1. Segons el Decret Legislatiu 2/2008, de 15 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de 

la Llei de protecció dels animals, publicat en el DOGC núm. 5113 de 17 d’abril de 

2008, correspon als ajuntaments de recollir i controlar els animals abandonats, 

perduts o ensalvatgits i de controlar els animals salvatges urbans, o si s’escau, a 

les entitats supramunicipals.  

 

2. L’ 1 d’octubre de 2004 l’ajuntament de Roses va subscriure un conveni de 

col·laboració amb el Consell Comarcal de l’Alt Empordà per a la prestació del 

servei de recollida d’animals abandonats. Aquest conveni estava establert que fos 

prorrogable tàcitament per anys naturals, si cap de les parts manifestava la seva 

voluntat en sentit contrari.  
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3. El citat conveni, així com la resta de convenis subscrit amb els altres municipis de 

la comarca (56 en total), va ser denunciat per acord de Junta de govern del 25 

d’octubre de 2016, quedant sense efecte atès que està vinculat al conveni que el 

Consell Comarcal tenia subscrit amb la Protectora d’Animals, que finalitza el 31 de 

desembre de 2016.  

 

4. En data 27 de setembre de 2016, el Ple del Consell Comarcal de l’Alt Empordà va 

aprovar un nou conveni marc que contempla millores per al servei de recollida 

d’animals abandonats i gestió i control de colònies de gats a la comarca.  

 

5. La Junta de govern del Consell Comarcal en data 18 d’octubre de 2016 va aprovar 

l’adjudicació del contracte del nou servei de recollida d’animals domèstics 

abandonats i gestió i control de colònies de gats a la comarca. La prestació del 

servei de l’esmentat contracte s’iniciarà l’1 de gener de 2017.  

 

6. El Consell Comarcal de l'Alt Empordà ha tramès un escrit en data 17 de novembre 

de 2016, amb RE 2016019350 en el qual descriu les característiques del nou 

servei i facilita el text del nou conveni marc aprovat, al qual l’ajuntament s’ha 

d’adherir en cas que desitgi actualitzar la delegació de serveis de protecció 

d’animals al Consell Comarcal.  

 

7. Amb data 31 de gener de 2017, l’enginyer municipal ha emès un informe favorable 

al respecte amb les següents consideracions i conclusions:  

 

“Consideracions  

 

Primera.- L’ajuntament de Roses no disposa d’instal·lacions ni mitjans suficients ni 

adients per a prestar el servei de recollida d’animals abandonats.  
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Segona.- L’anterior conveni regulava la recollida d’animals abandonats (així com 

la seva acollida), que era portada a terme per part de l’Associació Protectora 

d’Animals i Plantes de Figueres, segons el conveni subscrit entre aquesta entitat i 

el Consell Comarcal.  

 

Tercera.- La nova proposta de conveni marc aprovat pel Consell Comarcal a part 

de la prestació relativa a la recollida d’animals n’inclou d’altres com la delegació 

de la gestió de colònies de gats i la delegació de la tramitació de llicències de 

tinença d’animals de raça potencialment perillosa, el registre d’animals domèstics 

al Registre General d’Animals de Companyia de Catalunya i la tramitació de 

sancions relacionades amb els serveis prestats, els quals no és voluntat municipal 

delegar.  

 

Quarta.- D’acord amb l’exposat als punts anteriors s’ha redactat una proposta 

actualitzada del conveni, ajustada a les necessitats del municipi.  

 

Cinquena.- A nivell econòmic, el conveni proposat pel Consell Comarcal, per a les 

prestacions que són d’interès per a l’ajuntament de Roses, estableix una nova 

modalitat d’establiment del cost associat per cada municipi, establint-se una part 

fixa anual i una part variable en funció dels serveis sol·licitats anualment per cada 

municipi. El cost del servei es determinarà mitjançant un estudi econòmic anual i 

s’aprovaran les corresponents compensacions econòmiques. Per a l’any 2017 les 

compensacions aprovades pel Consell Comarcal de l'Alt Empordà són: 

 

 

Servei d'acollida d'animals 

abandonats  

PREU FIXE  

Delegació del servei per a 

municipis fins a 6.000 hab. 

Quota anual  

0,78 €/hab  

Delegació del servei per a 

municipis a partir de 6.000 hab. 

6.324,62 €  
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Quota anual.  

 

PREU VARIABLE  

Servei de recollida de gossos i gats domèstics  

 

Recollida normal  61,72 €/animal  

Recollida d’urgència  102,01 € + 10,20 

€/treballador l'hora  

Manutenció del primer any de 

residència, per animal recollit 

durant el 1er semestre de l'any  

154,29 €/animal  

Manutenció del primer any de  80,23 €/animal  

residència, per animal recollit 

durant el 2on semestre de 

l'any 

 

Serveis personalitzats 

Conceptes no equiparables als 

serveis oferts es pressuposten 

30 €/hora 

 

Conclusions 

  

S’informa favorablement la proposta de “Conveni entre el Consell Comarcal de 

l’Alt Empordà i l’ajuntament per a la delegació del servei de recollida d’animals 

domèstics abandonats” i se’n proposa la seva aprovació per part de l’òrgan 

municipal competent.”.  

 

8. Amb data 2 de febrer de 2017 els serveis jurídics han emès un informe al respecte.  

 

9. Consta a l’expedient l’informe d’intervingut i conforme de la interventora accidental. 

10. El dia 10 d’abril de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 
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Fonaments de dret  

 

Primer. Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, 

activitats i serveis dels ens locals (ROAS). (DOGC núm. 2066 de 23 de Juny de 1995).  

 

Segon. Llei 7/85, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local. (BOE núm. 80 

de 3 d’abril de 1985.).  

 

Tercer. Decret Legislatiu 2/2008, de 15 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 

de protecció dels animals ( DOGC núm. 5113 de 17 d’abril de 2008).  

 

Quart.- La Llei 40/2015, de Règim Jurídic del Sector Públic regula la delegación de 

competències (article 9), tanmateix l'article 8 de la Llei 26/2010, de 3 d'agost de règim 

jurídic i de procediment de les administracions públiques de Catalunya.  

 

Cinquè.- Llei 39/2015, d'1 d'octubre de Procediment Administratiu Comú de les 

Administracions públiques (BOE 2.10.2015 núm 236).  

 

Sisè. Ordenança de tinença d’animals (BOPG núm. 8 – 14.1.2014)  

 

A proposta del regidor de les àrees d’Urbanisme i Medi Ambient, s’adopta el següent  

 

ACORD: 

 

1. Aprovar les clàusules del Conveni entre el Consell Comarcal de l’Alt Empordà i 

l’Ajuntament de Roses per a la delegació del servei de recollida d’animals 

domèstics abandonats.  

 

2. Facultar a l’alcaldessa presidenta per a la signatura de l’esmentat conveni i quants 

documents siguin necessaris per a la seva execució.  
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3. Aprovar la despesa màxima de 10.200,00 euros a favor del Consell Comarcal de 

l'Alt Empordà, amb una part fixa i una variable, tal com estableix la clàusula 

cinquena del conveni, amb càrrec a l'aplicació pressupostària 17 52 3111 4650000.  

 

4. Ordenar el pagament per trimestres vençuts, prèvia presentació de la liquidació 

corresponent.  

 

5. Trametre una certificació de l’acord i una còpia del conveni a la Direcció General 

d’Administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 

Catalunya.  

 

6. Notificar aquest acord al Consell Comarcal de l’Alt Empordà. Exp. núm. 

2016/006644. 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Pel que fa a la recollida d’animals, el Consell Comarcal de l’Alt 

Empordà – com a ens supramunicipal que té aquesta competència – ens pot facilitar la 

recollida dels animals, així com la inscripció i el control de colònies de gats.  

 

L’Ajuntament de Roses ha decidit – també a nivell tècnic es va mostrar – que el 

registre i cens d’animals domèstics es continuaria fent a l’Ajuntament. Val a dir que, a 

partir d’aquest mes vinent ja es farà servir el registre ANICOM  - registre que té la 

Generalitat – el qual permetrà a l’Ajuntament tenir totes les dades unificades.  

 

Pel que fa al control de les colònies de gats hem pensat que és millor treballar-ho amb 

les dues associacions d’animals que hi ha a Roses i que reben ajuts i subvencions per 

tirar endavant aquesta feina.    

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 
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Sra. Verònica Medina.- En aquest punt el nostre grup s’abstindrà degut a les 

polèmiques sobre el tractament que la gossera ha donat als animals. Per altra banda, 

aprofitem per dir que esperem que s’agilitzi la construcció de la nova gossera comarcal 

per poder solucionar aquest tema. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.- Demanar que ens mantinguin informats d’aquestes 

actuacions, ja que estem en una població que estimem molt als animals i gaudim 

d’ells, i quan estiguin ben cuidats dins d’on estiguin, a ser possible, que presentin 

algunes fotos o imatges per veure com estan. 

 

 

RESPOSTA DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- En tot cas, el que jo li puc garantir són les actuacions que fem 

nosaltres, que són totes aquelles trucades que fa la nostra policia local al servei de 

recollida d’animals. Si el senyor José Manuel Álvarez ho vol li podem fer arribar un 

resum cada sis mesos. Les fotos, però, les haurem de demanar al centre que tenen 

ells que és on acullen els animals. Nosaltres, en tot cas, podem sol·licitar-les i fer-les-

hi arribar. 

 

Val a dir que la construcció de la nova gossera està en marxa i s’ubica al costat del  

nou centre de recollida de residus que es farà a Pedret i Marçà. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- És positiu tot el tema de la descentralització de serveis que 

impliquen despeses pel conjunt de municipis que formen part de la comarca, ja que 
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d’aquesta forma aquestes despeses repercuteixen en tots aquests municipis i això 

provoca un estalvi de les mateixes despeses. És un servei necessari i, en aquest cas, 

el nostre vot serà afirmatiu tenint en compte que hi ha, en tràmit, la construcció de la 

nova gossera i que, per tant, serà un espai de recollida d’animals actualitzat al segle 

XXI.  

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: NOU (9) Montse Mindan, Marc Danés, Anna Jorquera, Francesc Giner, 

Fèlix Llorens, Manel Escobar, Àngel Tarrero, José M. Álvarez i José A. Valdera.  

 

Vots en contra: CAP (0).  

 

Abstencions: SIS (6) Joan Plana, Èric Ibáñez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Olga 

Simarro, Antonio Rodríguez,.  

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

    

6.0.- Proposta relativa a la ratificació de l'adhesió al conveni Pla Extraordinari 

d'assistència financera local 2017 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la 

proposta d'acord del tenor literal següent:  

 

Identificació de l’expedient 

 

Ratificació de l'acord de la Junta de Govern Local d'adhesió al conveni del Pla 

Extraordinari d'Assistència Financera Local 2017. 

 

Antecedents 
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La Junta de Govern Local en la sessió de data 10 d'abril de 2017, ha adoptat el 

següent acord: 

 

“ Identificació de l’expedient  

 

Adhesió al conveni de col·laboració entre la Generalitat de Catalunya i la Diputació de 

Girona per al desenvolupament del Pla extraordinari d'assistència financera local 2017, 

per deutes pendents de pagament de la Generalitat als ens locals.  

 

Antecedents  

 

1. Existència d'obligacions reconegudes per la Generalitat de Catalunya corresponents 

a la part complementària de l'anualitat 2013 i a l'anualitat 2014 del Fons de 

Cooperació Local de Catalunya, així com a l'anualitat 2013 de la part 

supramunicipal, que per raó dels seus problemes de liquiditat es troben pendents 

de pagament a l'Ajuntament de Roses, per un import total de 403.162,34 €. 

 

2. Ofici de la Diputació de Girona de data 21 de març de 2017 (R.E.5685/22.03.17) 

adjuntant el certificat de l'acord de Ple de data 21 de febrer de 2017 d'aprovació del 

Conveni de col·laboració entre la Generalitat de Catalunya i la Diputació de Girona 

per al desenvolupament del Pla Extraordinari d'Assistència Financera Local 2017 

per deutes pendents de pagament de la Generalitat als ens locals, així com el 

model de document d'adhesió i cessió dels drets a favor de la Diputació de Girona. 

 

3. Consta a l’expedient l’informe favorable de la Tresorera Municipal. 

 

4. Consta a l'expedient la pre-proposta del regidor de l'àrea en els mateixos termes de 

la proposta. 

 

5. S'ha emès un informe jurídic i d'intervenció. 

 

Fonaments de dret  
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Primer. Article 31.2.b) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 

Local, que estableix el principi de solidaritat i equilibri intermunicipal en el marc de la 

política econòmica i social, mitjançant la participació en la coordinació de 

l’Administració Local per part de la Generalitat de Catalunya.  

 

Segon. Article 36.1.b) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 

Local, que estableix dins les seves funcions la d’assistència i cooperació econòmica 

als municipis, cooperar amb els ens locals per a que aquests puguin seguir prestant 

els serveis municipals amb normalitat. 

 

Tercer. Article 184 del Text refós del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual 

s'aprova el text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, en relació amb 

l'article 57 de la Llei 7/85, de 2 d'abril, que preveu la possibilitat que l'Administració de 

la Generalitat pugui establir convenis de cooperació econòmica entre aquesta i els ens 

locals inclosos dins del seu àmbit territorial.  

 

Quart. Article 22 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim 

Local, que estableix les atribucions de l'òrgan de govern competent per l'aprovació del 

conveni.   

 

Acord  

 

1.- Adherir-se al Conveni de col·laboració entre la Generalitat de Catalunya i la 

Diputació de Girona, per al desenvolupament d'un Pla Extraordinari d’Assistència 

Financera Local 2017 per deutes pendents de pagament de la Generalitat als ens 

locals corresponents a la part complementària de l'anualitat 2013 i a l'anualitat 2014 

del Fons de Cooperació Local de Catalunya, així com a l'anualitat 2013 de la part 

supramunicipal, acceptant tots els seus termes.  

 

Formalitzar el model d’adhesió al conveni corresponent i trametre'l a la Diputació de 

Girona. 
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2.- Sol·licitar a la Diputació de Girona, d'acord amb el que es preveu en l'esmentat 

conveni, un pagament per import de 403.162,34 €, per compte dels crèdits que 

l'Ajuntament de Roses té enfront la Generalitat de Catalunya i que es relacionen tot 

seguit:  

 

                                         Concepte                                                                     

Import net     

Fons de Cooperació Local de Catalunya 2014 – Anualitat 2014                       135.257,80 €  

Fons de Cooperació Local de Catalunya 2014 – Anualitat 2015                       133.306,87 €  

Fons de Cooperació Local de Catalunya 2013 – Anualitat 2015                         59.821,20 €  

Fons de Cooperació Local de Catalunya 2013 – Part complementària               74.776,47 €  

 

3.- Cedir a favor de la Diputació de Girona, en garantia de la devolució de 

l'avançament sol·licitat, els drets de cobrament dels esmentats crèdits, de forma 

que, per quedar alliberada del deute, la Generalitat de Catalunya els haurà de fer 

efectius directament a aquesta Diputació.  

 

4.- Notificar l’adopció d’aquest acord al Departament de Cooperac ió Local de la 

Generalitat de Catalunya, i a la Diputació de Girona per al seu coneixement i 

efectes oportuns.  

 

5.- Comunicar aquest acord als Departaments d’Intervenció i de Tresoreria d’aquesta      

Corporació.  

 

6.- Ratificar el present acord pel Ple.  

 

7.- Contra aquest acord, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar recurs 

contenciós administratiu davant el Jutjat Contenció Administratiu de Girona, en el 

termini de dos mesos a comptar des del dia següent de la seva notificació.  

 

Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant 

el mateix òrgan que l'ha dictat, en el termini d'un mes a comptar des del dia 

següent de la seva notificació. Exp.núm.2017/003080» 
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El dia 18 d’abril de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret  

 

Article 22 de la llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local, 

modificada per la Llei 11/1999, de 21 d'abril. 

 

A proposta del regidor de l’Àrea d’Economia i Hisenda, senyor Marc Danés Zurdo, 

s’adopta el següent  

 

ACORD: 

 

1r.- Ratificar l'acord de la Junta de Govern Local, de data 10 d'abril de 2017, pel qual 

s'ha aprovat adherir-se al conveni de col·laboració entre la Generalitat de 

Catalunya i la Diputació de Girona, per al desenvolupament d'un Pla Extraordinari 

d’Assistència Financera Local 2017 per deutes pendents de pagament de la 

Generalitat als ens locals corresponents a la part complementària de l'anualitat 

2013 i a l'anualitat 2014 del Fons de Cooperació Local de Catalunya, així com a 

l'anualitat 2013 de la part supramunicipal, acceptant tots els seus termes.  

  

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar 

la proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

7.0.- Acord adhesió assegurança ACM 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és 

del tenor literal següent:  

 
Identificació de l’expedient 
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Proposta relativa a l’adhesió a l’Acord marc del servei d’assegurances amb destinació 

a les entitats locals de Catalunya (Exp. 2015.04) per a l’assegurança «Danys a 

edificacions i instal·lacions». 

 

Antecedents 

 

1. La Presidència de l’Associació Catalana de Municipis i Comarques, en data 20 de 

maig de 2015, va convocar un concurs per a la contractació del servei de pòlisses 

d’assegurances per les entitats locals de Catalunya de la qual serà prenedora 

l'Associació Catalana de Municipis i Comarques i co-prenedores aquelles 

administracions i/o organismes públics, socis de l'ACM, que s'hi adhereixin i el 21 

d’abril per a la contractació i prestació del Servei de distribució i mediació de les 

assegurances, i la mediació i assessorament als Municipis i ens locals de Catalunya, 

mitjançant el procediment d’Acord Marc. 

 

2. Es van publicar la licitació dels contractes en el Diari Oficial de la Unió Europea, en 

el Butlletí Oficial de l’Estat en el Butlletí Oficial de la Província i en el Perfil del 

contractant de l’ACM. 

 

3. La Mesa de contractació, un cop valorades les proposicions, va traslladar les 

corresponents propostes d’adjudicació de cadascun dels contractes a la Comissió 

executiva del Consorci Català pel Desenvolupament Local, la qual en data 14 de juliol i 

30 de novembre de 2015, va acordar adjudicar l’Acord Marc del servei 

d’assessorament i mediació d’assegurances amb destinació a les entitats locals de 

Catalunya a l’entitat mercantil Ferrer&Ojeda Correduria de Seguros, S.L i de l’Acord 

Marc del servei de pòlisses d’assegurances per les entitats locals de Catalunya, el Lot 

núm. 1 “Danys a edificacions i instal·lacions” a favor de l’entitat mercantil asseguradora 

Segurcaixa Adeslas, S.A. de Seguros y Reaseguros, respectivament. 

 

4. En data 28 de juny de 2016, es van formalitzar els contractes de l’Acord Marc del 

servei d’assessorament i mediació d’assegurances amb destinació a les entitats locals 

de Catalunya a l’entitat mercantil Ferrer&Ojeda Correduria de Seguros, S.L i de l’Acord 
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Marc del servei de pòlisses d’assegurances per les entitats locals de Catalunya, el Lot 

núm. 1 “Danys a edificacions i instal·lacions a favor de la mercantil” a favor de l’entitat 

mercantil asseguradora Segurcaixa Adeslas, S.A. de Seguros y Reaseguros, 

respectivament. 

 

5. L’Ajuntament un cop tramitat el procediment de licitació, va  concertar amb l’entitat 

d’assegurances Fiatc la pòlissa d’assegurances que cobreix les pèrdues o danys 

materials dels béns mobles i immobles de l’Ajuntament,  amb el servei 

d’assessorament i mediació d’assegurances  de Ferrer&Ojeda Correduria de Seguros, 

S.L. Aquesta pòlissa finalitzarà el pròxim dia 31 de maig, havent comunicat la 

companya asseguradora la seva intenció de no  renovar-la.   

 

6. En data 14 de febrer de 2017, l’entitat mercantil Ferrer & Ojeda Correduria de 

Seguros, SL, presenta a l’Ajuntament de Roses la proposta de pressupost de 

Segurcaixa Adeslas, S.A. de Seguros y Reaseguros, per a  l’assegurança de “Danys a 

edificacions i instal·lacions” dels béns  de l’Ajuntament, amb una prima  anual de 

25.768,26. 

 

7. El dia 18 d’abril de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de Dret 

 

Primer. La contractació de pòlisses d’assegurances, com la contractació del servei de 

mediació, per part de les administracions públiques és objecte de contracte privat 

d’acord amb allò que disposa l’article 20 del Text refós de la Llei de contractes del 

sector públic, aprovat pel Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre 

(TRLCSP), els reglaments que la desenvolupen i la resta de normativa de contractació 

administrativa. 

 

Segon. La contractació realitzada per l’Associac ió Catalana de Municipis i Comarques 

per a la contractació dels Acords Marc dels serveis d’assegurança de Mediació i de les 

pòlisses d’assegurança d’entre elles la de la de danys a edificacions i instal·lacions, 

han complert els requisits i terminis establerts al text refós de la Llei de contractes del 
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sector públic (TRLCSP), aprovat per Reial decret legislatiu 3/2011, els reglaments que 

la desenvolupen i la resta de normativa de contractació administrativa, aplicables en el 

moment de celebrar la contractació. 

 

Tercer. L’òrgan competent per a l’adopció de l’acord és el Ple de Corporació. 

 

A proposta de l’alcaldessa presidenta, senyora Montse Mindan i Cortada, s’adopta el 

següent  

 

ACORD: 

 

1. Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Roses a l’Acord marc del servei 

d’assegurances amb destinació a les entitats locals de Catalunya (Exp. 2015.04), per a 

la contractació de la pòlissa de “Danys a edificacions i instal·lacions”, a favor de la 

mercantil: Segurcaixa Adeslas, S.A. de Seguros y Reaseguros, per un import de 

25.768,26 euros, amb càrrec a l’aplicació pressupostària 17 20 9201 2240000. 

 

2. L’Ajuntament de Roses s’adhereix a l’Acord marc del servei de mediació 

d’assegurances amb destinació a les entitats locals de Catalunya (Exp. 2015.01) 

adjudicat a favor Ferrer&Ojeda, per al servei de mediació d’aquesta pòlissa 

d’assegurança de danys a edificacions i instal·lacions de l’Ajuntament de Roses, i per 

tant, Ferrer&Ojeda passa a tenir la condició de Mediador de l’Ajuntament per a 

aquesta pòlissa d’assegurança, així com per a aquelles assegurances que 

l’Ajuntament concerti mitjançant el seu servei d’assessorament i mediació.  

 

3. Aquests acords d’adhesió produiran efectes en data 00:00 h. del pròxim dia 1 de 

juny, per finalització de l’assegurança anterior, prèvia recepc ió de la notificació per part 

de Ferrer&Ojeda o el Consorci Català de Desenvolupament Local. 

 

4. Notificar el present acord al Consorci Català pel Desenvolupament Local (c/ 

València 231, 6º, 08007, Barcelona) i a Ferrer&Ojeda ( C/ Tamarit 155-159, 08015 de 

Barcelona) i a la companyia d’assegurances. 
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5. Comunicar aquest acord a Departament de Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics 

i al Departament d’Intervenció. 

 

6. Contra la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar 

recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Girona, en 

el termini de dos mesos a comptar des del dia següent de la seva notificació.   

  

Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el 

mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des del dia següent de 

la seva notificació.   

  

No obstant això, podreu interposar-ne qualsevol altre si ho considereu convenient.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Joan Plana.- Sobre aquest punt nosaltres volíem formular una pregunta o una 

reflexió més aviat, i és que veiem que el corredor d’assegurances de l’Ajuntament és  

Ferrer&Ojeda – corredoria molt important de Barcelona, una multinacional i podríem 

dir-ne o un gegant del sector – i havíem pensat, que aquí a Roses, hi ha empreses que 

també poden prestar aquest servei.  

 

Suposem que l’adjudicació a Ferrer&Ojeda va ser a través d’un concurs públic, en el 

seu dia, però, de cara al futur, potser hauríem de mirar d’intentar trobar alguna manera 

que puguem treballar amb algun corredor més petit de la zona i així mirar de 

dinamitzar, també, el sector d’aquí. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Àngel Tarrero.- Voldria saber aquestes assegurances, que ja s’han contractat, 

quina franquícia tenen per a l’Ajuntament de Roses en el cas de sinistres com hi ha 
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hagut tan seguits – amb la de FIATC, amb l’assegurança CaixaAdeslas . L’Ajuntament 

què hauria de desemborsar en cas de molts sinistres com ha estat el cas.  

 

Perquè si tenim una prima de 25.000 euros – que és altíssima – i després resulta que 

les coses petites que sembla que són les que han fet que FIATC no segueixi, nosaltres 

haurem de fer front a aquesta despesa. Saber també si s’ha quantificat el que hem 

pagat amb FIATC i la sinistralitat que ha tingut. 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.-  Sempre he dit que en aquest consistori hi ha més coses 

que ens uneixen que les que ens separen. Coincideixo amb el company d’Esquerra 

Republicana en el sentit que un corredor de la zona seria molt bo per aquest 

Ajuntament i per recolzar les assegurances dels nostres rosincs.  

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- En primer lloc, els regidors no poden dir ‘suposo’ perquè el 

primer que he llegit ha estat que aquesta adjudicació es va fer a través d’un concurs 

públic. Per tant, dubtar del que ja he llegit no està bé. Reiterar que, evidentment, va 

sortir un concurs públic, es va publicar a tot arreu – fins i tot a Europa – i va guanyar 

aquesta corredoria.  

 

L’Ajuntament es va adherir a aquest acord marc, en primer lloc , perquè la nostra 

obligació és també defensar els diners públics i la despesa que es fa i, en aquest cas, 

sortia més econòmic.  

 

És cert que hi ha altres tipus d’assegurances que s’han preservat. Vaig explicar a la 

Comissió Informativa que n’hi ha dues, sobretot, que no s’introduiran dins d’aquestes 

que s’havien introduït en l’acord marc. Una que es renova per un any – perquè es pot 

renovar – i, a dia d’avui, està contractada amb una empresa de Roses. L’altre, surt a 
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concurs i és l’Ajuntament qui, directament, la traurà a concurs perquè es puguin 

presentar les agències asseguradores. 

 

Per respondre la pregunta del senyor Àngel Tarrero, demanaria a l’advocada senyora 

M. Teresa Sánchez, si tenim aquestes dades ara referenciades, sobre quina era la 

franquícia  i quina serà la que hi haurà amb la propera companyia que ens assegura.  

 

 

INTERVENCIÓ DE LA TÈCNICA D’ADMINISTRACIÓ GENERAL 

 

Sra. M. Teresa Sánchez.- La franquícia que hi havia amb l’anterior companyia 

d’assegurances era 0 euros. Amb aquesta nova assegurança la franquícia serà, 

també, de 0 euros.  

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Per tant, no ens ha costat diners i no hi ha franquícia. Aquesta 

companyia ens accepta aquesta prima que – tot i que alta – el senyor Àngel Tarrero 

sap que hi ha forces incidències.  

  

 

 INTERVENCIÓ DE LA TÈCNICA D’ADMINISTRACIÓ GENERAL 

 

Sra. M. Teresa Sánchez.- D’acord amb la valoració dels béns – el contingut i el 

continent – estem parlant d’una valoració que és molt alta. Tots els edificis municipals 

estant pujant en quantitat que ja són molt importants. Aleshores, la proporció entre la 

prima i la cobertura és el normal que hi ha al mercat. Fins i tot, és una bona operació 

perquè en aquesta pòlissa contempla tots els ajuntaments, consells comarcals i 

diputacions que s’hi ha adherit, de manera que forma un grup molt potent que fa baixar 

el preu. 
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Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: SIS (6) Montse Mindan, Marc Danés, Anna Jorquera, Francesc Giner, 

Fèlix Llorens i José M. Alvarez. 

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: NOU (9) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Olga 

Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero i José A. Valdera.  

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

   

 

8.0.- Moció presentada pel grup municipal d'ERC i la resta de grups que s'hi 

vulguin afegir d'adhesió de l'Ajuntament de Roses al pacte nacional pel 

referèndum 

 

El senyor Joan Plana, en representació del grup municipal d'Esquerra Republicana de 

Catalunya-AM, presenta la proposta que és del tenor literal següent:  

 

Identificació de l’expedient  

 

Proposta de l’alcaldessa d’incorporació de la moció del Grup Municipal d’ERC relativa 

a l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Pacte Nacional pel Referèndum.  

 

El dia 18 d’abril de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Antecedents  

 

Mitjançant Registre d’entrada núm. 7162 de data 11 d’abril de 2017, el senyor Joan 

Plana, com a portaveu del grup municipal d’ERC presenta una moció relativa a 
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l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Pacte Nacional pel Referèndum, per què sigui 

inclosa a la propera Comissió Informativa.  

 

Resolució  

 

D’acord amb l’article 12 i 13 del Reglament orgànic municipal acordo la incorporació de 

la moció presentada a l’ordre del dia de la convocatòria de la Comissió Informativa, per 

tal que sigui objecte de debat i votació en la propera sessió que tingui lloc, el contingut 

de la qual és el següent: 

 

“MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL D’ERC I LA RESTA DE GRUPS 

QUE S’HI VULGUIN AFEGIR D’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE ROSES AL 

PACTE NACIONAL PEL REFERÈNDUM 

 

El dia 26 de juny de 2013, es va constituir el Pacte Nacional pel Dret a Decidir. El 

passat mes de desembre de 2016 aquesta plataforma va acordar transformar-se en el 

Pacte Nacional pel Referèndum. Es va crear una comissió executiva formada per Joan 

Ignasi Elena, Maite Arqué, Jaume Bosch, Francesc de Dalmases, Carme-Laura Gil, 

Itziar González, Francesc Pané i Carme Porta. 

 

El dia 23 de gener de 2017, els membres del comitè executiu van presentar el 

manifest, els objectius, el full de ruta i el programa de treball del Pacte. El manifest 

expressa el següent: 

 

Manifest Pacte Nacional pel Referèndum  

La consciència nacional i la voluntat d’autogovern del poble de Catalunya té 

indubtables arrels històriques, antigues i profundes, i s’ha manifestat reiteradament al 

llarg del temps. Avui, Catalunya està integrada en l’Estat espanyol, el qual, per 

innegables raons d’història, lingüístiques i culturals, és plurinacional, a desgrat que les 

seves estructures polítiques no el reconeguin així.  
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El desig de Catalunya de decidir el seu futur polític, cada cop s’ha fet més evident 

davant del món. Fins al punt de convertir-se en una aspiració sostinguda, que avui 

recull la voluntat d’una gran majoria de la seva població.  

 

Entre els drets essencials i inalienables de les societats democràtiques, es reconeix el 

de decidir el seu futur polític. I és aquest dret el que sustenta la demanda d’una 

majoria de ciutadanes i ciutadans de Catalunya, que volen materialitzar-lo mitjançant 

un referèndum.  

 

Posem de manifest que la voluntat d’expressió de les catalanes i dels catalans 

mitjançant un referèndum és majoritària i transversal; i congruent amb la determinació 

cívica, pacífica i democràtica que han expressat les multitudinàries mobilitzacions de la 

societat organitzada a favor del seu dret a decidir.  

 

Afirmem que l’actual marc jurídic espanyol, tal com han defensat experts en dret 

constitucional, permet la realització d’un referèndum a Catalunya acordat amb l’Estat.  

Si aquesta possibilitat no s’ha obert fins ara ha estat per manca de voluntat política 

dels Governs d’Espanya. El dret, atès que és susceptible d’interpretacions diverses, ha 

de ser entès com un instrument per trobar solucions democràtiques als problemes 

polítics i no per crear-ne de nous o per agreujar els existents. 

 

Les persones, entitats, organitzacions i institucions que signem aquest MANIFEST 

entenem el referèndum com una eina privilegiada d’aprofundiment democràtic, que 

permet el debat polític plural, la recerca de consensos i l’adopció final d’acords 

eficaços.  

 

Per tot això :  

Instem els Governs de Catalunya i de l’Estat espanyol a superar les dificultats 

polítiques i els apriorismes, i a assolir finalment l’acord que estableixi les condicions i 

les garanties justes i necessàries per a la celebració d’un Referèndum reconegut per la 

comunitat internacional, el resultat del qual haurà de ser políticament vinculant i 

efectiu.  
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Reconeixem el Parlament de Catalunya com la institució democràtica on es manifesta 

la voluntat popular del país. Per això donem suport a aquelles iniciatives i acords que 

hi sorgeixin per a l’articulació d’aquest Referèndum.  

 

Manifestem la convicció que el referèndum és una eina inclusiva, que permetrà la lliure 

expressió dels diversos posicionaments que els ciutadans i ciutadanes de Catalunya 

han expressat respecte a la relació política de Catalunya amb l’Estat espanyol.  

 

Afirmem que la cultura democràtica reclama solucions polítiques als problemes 

polítics. I ho fem apel·lant al mecanisme fonamental de què disposen les societats 

modernes: el coneixement i la validació de la voluntat majoritària del poble que 

s’expressa amb el vot.  

 

Aquest referèndum ha de propiciar que tothom se senti cridat a participar-hi. Per això 

és necessari un debat escrupolosament democràtic, plural i en igualtat de condicions 

entre les legítimes opcions que avui es manifesten a Catalunya. 

 

Per tot això, els grups municipals de l’Ajuntament de  Roses proposen al Ple Municipal 

els següents:  

 

ACORDS 

 

Manifestar l’adhesió al PACTE NACIONAL PEL REFERÈNDUM. 

 

Subscriure el contingut del Manifest PACTE NACIONAL PEL REFERÈNDUM.  

 

Promoure al municipi que entitats, associacions i agents econòmics es sumin al Pacte 

Nacional per Referèndum i subscriguin el seu Manifest. 

 

Enviar aquesta moció aprovada a la Generalitat de Catalunya, al Parlament de  

Catalunya, al Pacte Nacional pel Referèndum, a l’Associació de Municipis per la 

Independència (AMI) i a l’Associació Catalana de Municipis (ACM). .” 
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sr. Antonio Rodríguez.- A risc que algun membre d’algun grup polític digui que aquest 

tema no és d’àmbit municipal o que no toca, farem la nostra exposició per tornar a ser 

didàctics. Nosaltres, el PSC, continuarem construint ponts per a l’acord, per evitar el 

xoc de trens i perquè tots puguem transitar sense risc d’accidents.  

 

Nosaltres som partidaris que hi hagi algun tipus de consulta legal, pactada i que ho 

hem de decidir i votar, entre tots. Som partidaris d’una reforma constitucional com a 

única via de solució legal i pactada. Apostar per l’acord, entesa i el reconeixement 

perquè Catalunya es vegi reflectida en un nou text constitucional, com sempre ha fet el 

catalanisme com a punt de trobada i reflexió. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Manel Escobar.- En aquesta legislatura, ja no sé quantes vegades hem parlat del 

mateix: que si referèndums, separatisme, independentisme, mocions i mocions parlant 

sempre del mateix, dret a decidir, bla bla, bla bla... que al final no es portarà 

absolutament a res.  

 

La veritat és que no volia ni entrar en el debat de parlar d’un referèndum per Catalunya 

que, evidentment, és una cosa en la qual nosaltres no hi creiem, que no veiem i que és 

impossible perquè la llei no ho permet perquè la Constitució no ho permet. Hem parlat 

del dret a decidir, referèndum, independència, estelades, separatisme... temes que 

realment a nosaltres no ens interessen, als rosincs no els interessen i cada vegada 

menys. El que realment volen escoltar són mocions en què, en definitiva, ells en surtin 

beneficiats però això, veiem que és impossible. 

 

Repeteixo que la Constitució, això no ho permet, i portar-ho a debat és impossible. Si 

algun dia la Constitució ho permet, tal com ha dit el senyor Antonio Rodríguez, doncs 
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que es faci el referèndum però, ara mateix, no es pot fer. Evidentment, nosaltres no hi 

estem d’acord. 

 

El que sí que m’interessa és que queden dos anys per les eleccions municipals. Les 

nostres eleccions m’interessen molt i que el municipi de Roses, cada vegada que hi ha 

un Ple ordinari, podrà veure en aquestes mocions qui dóna suport i qui no hi dóna 

suport. A mi, doncs, sí que m’interessa que aquesta informació la tinguin els rosincs 

perquè no s’havia creat mai un debat d’aquest tipus en anteriors legislatures. 

 

Recordo, i sempre ho dic, que ara mateix tenim ‘las fiestas de San Marcos’ a Beas de 

Segura i aquí a Roses no tenim vaquilles perquè la majoria del Ple va donar suport a 

una moció per la qual no podem tenir vaquilles, ni empaitada d’ànecs, ni la fira dels 

caçadors... Això són temes importants que, són cultura del nostre municipi, i que hi ha 

grups del Ple que s’ho han carregat.  

 

D’això mateix, d’aquí a dos anys, se’n podran donar compte de qui són els que partits, 

i les persones, que donen suport a iniciatives i a referèndums que poden donar 

aquesta separació de Catalunya amb la resta de l’Estat. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.-  Esto ya es un callejón sin salida. Por favor dejen de jugar 

con los sentimientos de los catalanes porque esto ya es imposible. Obviamente, 

Ciudadanos Roses no va a apoyar un referéndum que no es constitucional. Nosotros 

creemos en otras vías, creemos que la vía del dialogo es muy importante. Creemos 

que el dialogo es democracia y no las imposiciones.  

 

El gobierno de Catalunya y todos ustedes han olvidado cuales son los problemas 

reales que existen en Catalunya, que son la reforma de la educación, la sanidad.. pero 

esto a ustedes no les preocupa. Solo les preocupa tapar el 3%, sus esteladas, gastar 

dinero de todo el mundo sin preguntar... eso es lo que les preocupa y la educación y la 

sanidad no les preocupa. Pues a Ciudadanos Roses sí que les preocupa. 
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Ciudadanos cree que los catalanes se merecen un gobierno que se preocupe por las 

necesidades reales de nuestros ciudadanos y que sea capaz de destinar todos los 

recursos públicos y todo el trabajo en causas que verdaderamente resuelvan los 

problemas reales de los catalanes. 

 

Por tanto, dejen de gastar dinero de todos los catalanes y en hacer su guerra 

particular; dejen de inyectar dinero de todos los catalanes a televisiones y medios de 

comunicación i, si us plau, com he dit abans hi ha moltes coses que ens uneixen 

abans que les que ens separen. Anem a lluitar per les persones de Roses com en 

Jaume, l’Eva Martí, com en Maverick Vinyales, per a Roses contra el Càncer... Anem a 

reduir els impostos de terrassa perquè els nostres empresaris puguin donar més feina i 

perquè hi hagi menys atur. Preocupem-nos de Roses. Unim-nos per preocupar-nos de 

Roses i, si us plau, prou ja de jugar amb els sentiments de la gent i de portar-los a un 

carrer sense sortida. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- La moció diu en el seu text que, entre altres drets inalienables de 

les societats democràtiques, es reconeix el dret de decidir el seu futur polític. Això és 

veritat però mitjançant el sistema participatiu que regula cada societat o cada estat.  Si 

el que vol dir explícitament és que les societats tenen dret a independitzar-se, li 

reconec, però a condició que sigui d’acord amb el dret vigent a cada estat o en cada 

societat. No veig a França, Itàlia, els Estats Units o Alemanya – per anomenar una 

sèrie de països ben coneguts – reconeixent el dret que una part del seu estat 

esdevingui independent. Són estats plenament democràtics. Simplement perquè el seu 

marc jurídic no ho contempla o perquè es necessiten majories molt més àmplies 

perquè això es produeixi. 

 

La moció també recull que l’actual marc jurídic espanyol, tal com han defensat experts 

en dret constitucional, permet la realització d’un referèndum a Catalunya acordat amb 

l’Estat. També és cert perquè la Constitució espanyola permet la participació política 
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ciutadana i la Llei orgànica 2/80, regula diferents possibilitats de referèndum, entre els 

quals, el referèndum consultiu autonòmic que, segons la legislació vigent, també ha de 

ser autoritzat per l’Estat. 

 

Ara bé, si el que es vol sotmetre a referèndum és una consulta vinculant contrària al 

marc jurídic vigent, com seria el cas de la independència d’una part del territori, el que 

caldria fer primer és modificar aquest marc jurídic per la via democràtica. Una mica 

com ha comentat el regidor del Partit Socialista, és a dir, amb una reforma 

constitucional. És difícil, perquè la Constitució espanyola gaudeix d’una protecció 

qualificada per a la modificació de les parts fonamentals que, com vostès saben, 

requereix l’aprovació de dues terceres parts de les cambres, la dissolució de les Corts, 

l’aprovació del text per les noves cambres i, posteriorment, la ratificació del 

referèndum.  

 

Per tant, donada la dificultat que té l’anomenat procés cap a la independència – crec 

que es va iniciar l’any 2012 amb la signatura de l’acord per a la transició nacional o el 

pacte de la llibertat –  estem immersos, tots els catalans, en una roda de hàmster d’on 

serà molt complicat de sortir. Fins i tot crec que alguns polítics, fonamentalment els 

que han iniciat i impulsat aquest procés, ja ho sabien això. Per tant, en definitiva, quan 

van prendre aquesta decisió – personalment crec – que ho feien perquè estaven 

convençuts que era la millor estratègia electoral en aquell moment, la qual cosa és 

legítima. 

 

Així arribem a l’actualitat, a l’any 2017, on segurament el president Puigdemont – que 

és un home de paraula – convocarà el referèndum. Un referèndum contrari a la 

legalitat vigent i que, per tant, no es podrà celebrar i així anirem cap a unes altres 

eleccions autonòmiques – al Parlament de Catalunya –, per cert la quarta en set anys, 

i ens diran que és l’últim pas, l’últim escull cap a la independència que com a 

estratègia electoral, he dit abans, és molt bona per als seus interessos però que 

servirà per a continuar immersos en aquesta roda de hàmster en la que estem ficats 

mentre es deixen de banda altres problemes que afecten la competitivitat de Catalunya 

i el model d’emprenedoria i de prestigi que sempre ha tingut aquesta terra que també 

és la meva. Si mai es produís aquest referèndum, legal i acordat, el meu vot seria no 



 
 
Exp.: 2017/003446 
 

 

perquè jo prefereixo continuar lligat amb els lligams que tinc amb la resta de l’Estat 

espanyol.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA  

 

Sr. Marc Danés.- És evident que el partit demòcrata no podia ser aliè a aquesta moció 

i, per tant, per això ens hi hem afegit. Bàsicament, també perquè el Partit demòcrata, 

és conseqüència, entre altres coses, d’aquestes turbulències polítiques que hi ha 

hagut els darrers anys, d’aquesta il·lusió política i d’aquestes ganes de fer un nou país. 

Per tant, el que estem fent és donar recolzament al què la societat catalana ens està 

demanant. 

 

Ahir no sé si vàreu ser per Roses, però aquí a la plaça Catalunya, l’Assemblea 

Nacional catalana va muntar una paradeta on constantment, durant tot el dia – des de 

primera hora del matí fins que vàrem tancar a la tarda –, una currua de ciutadans de 

Roses, rosincs i rosinques, van estar signant donant la seva signatura, el seu nom, 

DNI, dient que volien un referèndum.  

 

Perquè un referèndum no és res més que un acte democràtic. El president deia 

referèndum o referèndum, nosaltres diem democràcia o democràcia. No entenem com 

algú pot estar en contra de la democràcia. Anar a votar, acceptar un referèndum és un 

problema de si estàs a favor o en contra de la democràcia i el Partit Demòcrata estem 

a favor de la democràcia. No hi ha res més educatiu en un país que ensenyar a la gent 

que està pujant que els problemes no es resolen amb les guerres sinó que es resolen 

pacíficament, anant a votar en unes urnes, en uns col·legis electorals. Cosa que aquí 

hi ha una gent del govern de l’Estat impedeix que nosaltres puguem fer.  

 

Això és molt educatiu perquè com ha dit algú aquí de si ens preocupàvem per 

l’educació, ho hem demostrat. Ens preocupem per l’educació, pels serveis socials, no 

entrem en aquella dinàmica de si hem d’afavorir l’eix nacional o l’eix social. Nosaltres 

tenim clar que són dos eixos indestriables. Sense una bona política nacional no podem 

fer front als reptes socials. Per tant, nosaltres seguim lluitant en aquests terminis.  
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És una moció totalment inclusiva. S’ha dit quan s’ha llegit. En tots els moments s’ha dit 

que estem a favor d’un diàleg i a favor de la participació de tothom . Nosaltres, els que 

estem a favor del referèndum, defensem que nosaltres podem posar una urna on 

dipositar un vot que digui sí però també estem defensant que els que volen un estat 

federal també puguin anar a votar, o els que volen que Catalunya continuï formant part 

de l’Estat espanyol també puguin anar a votar i dir que no. Per tant, nosaltres som molt 

inclusius, estem defensant la democràcia i l’únic que volem fer és això. 

 

S’ha dit també aquí, per part dels partits més constitucionalistes, que la Constitució i 

les lleis de l’Estat espanyol permeten que hi hagi un referèndum. És manca de voluntat 

política del govern de l’Estat. Fa dos anys que ho estem reclamant i, per tant, mireu si 

és fàcil. La normativa estatal permet que el poble de Catalunya vagi a votar un 

referèndum, per tant, no veig quin és el problema. O potser el problema és que hi ha 

algú a qui li fa por perquè pensa que la resposta pot ser afirmativa – fins i tot 

aclaparadora –  de marxar i crear un estat propi? Perquè si no, no entenem quina és la 

por que poden tenir a les urnes.  

 

Nosaltres seguirem treballant des del municipi, des del partit, per intentar que al mes 

de setembre – si no abans, això evidentment, el president Puigdemont i el Govern de 

la Generalitat i tindran molt a dir – puguem anar a fer aquest acte, per mi tan festiu i 

alegre com és anar a votar perquè la gent expressi de forma lliure la seva opinió i que 

després tots acceptarem – alguns més que altres – el resultat que esdevingui.  

 

Per tant, era evident, que el Partit Demòcrata donàvem suport a aquesta moció i 

donarem suport, com ja hem fet moltes altres vegades, a qualsevol activitat, proposta 

que vagi en la línia de crear un estat propi, que vol dir tenir polítiques pròpies, tenir els 

diners a casa nostres, que al final vol dir tenir una eina per millorar els serveis socials, 

l’educació o la sanitat del nostre país.    

RESPOSTES DEL REGIDOR PONENT DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA 

REPUBLICANA (ERC-AM) 
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Sr. Joan Plana.- Intentaré respondre per ordre les intervencions dels companys dels 

altres grups. En primer lloc, el senyor Antonio Rodríguez, sí que és veritat una cosa 

que ha dit algú de vostès, i que estic d’acord, un debat que en els últims anys ha estat 

relativament recurrent a diverses institucions i, precisament, per això fa poc vam tenir-

lo al Consell Comarcal, i m’ha sorprès que la intervenció que va llegir el portaveu del 

Consell Comarcal en aquell moment és la mateixa que ha llegit vostè. Per tant, 

imagino que deu ser algun tipus de text que s’han coordinat per llegir-lo. Ja em sembla 

bé que els membres d’un mateix projecte es coordini a l’hora d’explicitar el seu 

posicionament a diferents òrgans però m’hauria agradat també sentir el seu, el d’una 

persona que ara és regidor del PSC però que antigament havia estat a les llistes 

d’Esquerra Republicana i, per tant, crec que un mínim de sensibilitat en aquest tema 

hauria de tenir. Jo apel·lo ara que encara no ha votat a què, com a mínim, alguna 

abstenció crec que hauríem de mirar d’estirar-la.  

 

En segon lloc, el company del Partit Popular, que és qui ha dit que és un tema molt 

recurrent del qual s’ha parlat en aquesta legislatura, en bastants llocs, és veritat. Però 

ha afegit, també, que nosaltres – no sé si es referia al nostre grup o als 

independentistes en general – només estàvem aquí per parlar d’independència. Dir-li 

que en aquest mandant és veritat hem parlat d’independència però nosaltres, també, 

hem presentat propostes per parlar de fibra òptica, del jaciment geològic de la 

carretera del Far, del patrimoni de l’antiga cooperativa agrícola, de mobilitat, de 

contractació d’energia verda, d’una base de dades per compartir cotxe, iniciatives per 

ajudar a persones amb malalties intestinals com el Crom o la colitis ulcerosa, memòria 

històrica, de comunicacions de l’Ajuntament i els ciutadans, de contractació pública i 

amb valor afegit, de gestió de serveis públics com recollida de residus... De tot això 

n’hem parlat. De la independència també però de tot això també.  

 

El que no recordo ara mateix és les mocions que vostè – senyor Manel Escobar – ha 

presentat, ni de què parlaven, i no ho acabo de recordar perquè crec que, en dos anys, 

no n’han presentat cap. Vull dir que, el que ve aquí a parlar d’independència, potser, 

és vostè que només intervé a les mocions on parlem d’independència.      
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Al company de Ciutadans, evidentment, res a dir. És evident que tenim postures 

diferents i, sempre des del profund respecte mutu, res a dir. Només dir-li una cosa  

lligant amb el que acabo de comentar del Consell Comarcal, i és que, el seu company 

al Consell Comarcal, el senyor Hector Amello – que avui ens acompanya – va tenir 

una intervenció bastant original en aquest debat – l’alcaldessa ho recordarà perquè 

també és companya del Consell Comarcal – i pot donar idees de cara a futurs debats.  

 

Per últim, al company d’Unió simplement dir-li dues coses. La primera és que el senyor 

José Antonio Valdera ha dit que això de la independència és impossible i ha donat a 

entendre que ens ho podem treure del cap perquè no ens en sortirem pas. Dir-li que jo 

vaig néixer el 1990. Aquell any, ja llunyà, en què Mitterrand manava a França, 

Thatcher manava a Anglaterra, Pere Sanés a Roses, i en Carles Pàramo ja hi era per 

cert, des d’aquell any fins ara, al món han aparegut 37 països nous. Tots reconeguts 

internacionalment, excepte Espanya que no reconeix Kosovo, per tant, impossible no 

ho és en absolut. 

 

Dir-li també que tal com ha dit que en un referèndum votaria que no, li asseguro que 

donaria el millor de mi mateix perquè el senyor Valdera pogués anar, el dia que sigui, a 

un referèndum i votar que no. Li agrairia que ens ajudi una mica en aquesta tasca, de 

la mateixa manera que li he dit al senyor Antonio Rodríguez, crec que una abstenció 

podríem mirar de treure-la en aquesta moció. 

 

A part d’això, al Partit Demòcrata, evidentment, agrair-li la intervenció i el fet que s’hagi 

afegit a la moció igual que als companys de Gent del Poble. 

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES 

DE CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Sí que vaig pertànyer a una llista d’Esquerra quan tenia la 

seva edat i és perquè, com a mínim, m’estimo tant Catalunya i sóc tant d’esquerres 

com vostès. I ara estic en una llista socialista perquè els meus sentiments al respecte 

són aquests. Hem coincidit amb el company de Figueres perquè pensem igual, perquè 
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he estat mirant-me fa deu minuts quin era l’adequat. Però l’última vegada que algú va 

trencar la legalitat vigent d’una democràcia – i això, més o menys, és una democràcia, 

amb aspectes molt millorables, li reconec –, doncs està enterrat al Valle de los caídos i 

no era precisament un demòcrata, està clar.  

 

Jo ja ho he dit i el xoc de trens va seriosament. Aquest és el meu sentiment i el 

sentiment de tots els nostres votants, perquè jo no em represento a mi mateix. 

Compte, doncs, amb el xoc de trens. No confonguem els mitjans amb el fi. Un estat és 

un mitjà per aconseguir un fi però no és el fi en sí mateix. Els estats són el que són, 

instruments per aconseguir coses. Crec que vostès tenen una filosofia del segle 19, els 

estats són instruments que s’han de reformar molt, a Europa s’ha de reformar molt. 

Però és curiós que els trencaments que s’estan produint a Europa estan als extrems. 

No sé situïn vostès als extrems perquè possiblement tots ens farem mal.      Com a 

França, esperem que les properes eleccions franceses siguin prou intel·ligents com 

per no deixar la democràcia de banda. Vostès també han de fer el mateix.     

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE 

CATALUNYA 

 

Sr. Manel Escobar.- No sé si el ponent ha entès què volia dir. Jo no m’he posat amb 

vosaltres que només presenteu mocions en referència a la independència de 

Catalunya, ni molt menys. És més, de moltes mocions que Esquerra ha presentat el 

Partit Popular li ha donat suport.  

 

Potser no tinc tant de temps lliure com té el senyor Joan Plana com per poder pensar 

quina és la moció que pots presentar. El que sí que puc dir és que vaig deixar palès, al 

darrer Ple, quines són o del que ens agradaria portar a terme al municipi de Roses 

amb un Pla d’inversions i que li vaig fer saber a l’equip de govern per si els feia falta un 

recolzament, per si els feia falta alguna idea, per si els feia falta què és el que es 

necessita al municipi de Roses per la seva promoció no interna sinó externa també., 

perquè els rosincs tinguin més serveis. Jo penso que això és una bona iniciativa. 

Potser no tenen tan de pes com les que el senyor Plana ha presentat, o sí.  
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Repeteixo, el que més m’interessa és que hi ha unes eleccions municipals d’aquí a 

dos anys i que la gent de Roses veurà què és el que es vota en aquests punts. Això és 

molt important perquè això no havia passat abans tot i les mocions que vostès han 

presentat que per mi són molt respectables. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.-  Contestar al senyor Marc Danés dient-li que els diners ja 

són a casa. Són a casa del Pujol, a casa del Millet i són a casa dels convergents. Aquí 

estan els diners que el senyor Danés estava reclamant per millorar tota aquesta 

qüestió.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Li demano que posi noms i cognoms i no posi tots els 

convergents. Li demano si us plau que retiri el que acaba de dir de convergents, el que 

ha dit de tots els convergents perquè jo me’n sento i diners tinc els que són meus i els 

de ningú més. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.-  Doncs ho retiro. Només diré el senyor Pujol i el senyor 

Millet.  

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Com si vostè en sap d’altres als quals pot acusar.  
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.-  Bé de fet s’han acusat ells mateixos, no jo. Un és confés i 

l’altre està confessant.  

 

Dir-li que espero i desitjo que algun dia tinguem aquest debat de parlar de la 

Constitució, de la seva legalitat i de les coses legals de la Constitució. Serà un plaer 

aprendre de vostè, de la senyora alcaldessa, del senyor Hèctor Amello sobre la 

legalitat de la Constitució.  

 

No he escoltat que ningú m’hagi contestat perquè es gasten els diners de tots els 

rosincs amb banderes il·legals, no m’han contestat perquè treballen i anomenen tant el 

referèndum i no treballem per als comerciants i els treballadors de Santa Margarita, no 

m’han contestat perquè no aprofitem el temps per als rosincs i no per a aquestes 

coses sense fons. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- En la meva intervenció jo no he dit mai que la independència de 

Catalunya sigui impossible. De fet, és possible com ha dit el senyor Joan Plana que 

sorgeixin nous estats, però és evident que aquesta possibilitat passa perquè a les 

cambres espanyoles – que són les que actualment tenen la possibilitat de modificar 

l’statu quo actual – hi hagi un canvi. Això és possible però per això cal que aquells 

partits polítics que formen part i representen a les cambres – Congrés i Senat – a la 

resta de l’Estat espanyol, vingui a bé fer aquest referèndum i, per tant, modificar 

prèviament la Constitució. 

 

Quan el senyor Marc Danés diu que el senyor Puigdemont diu ‘referèndum o 

referèndum’ jo ja li he dit en la meva intervenció que estic convençut que el senyor 

Puigdemont convocarà el referèndum. Com també estic convençut que aquest 

referèndum no es durà a terme sinó que serà l’excusa per poder convocar unes noves 
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eleccions. Ja he dit les quartes en set anys, cosa que també costa diners als catalans i 

crec que tampoc ens ho mereixem. 

 

La pròpia Constitució espanyola i la llei orgànica que regula els referèndums ja preveu 

que es puguin celebrar referèndums a Catalunya i a qualsevol altra part de l’Estat 

espanyol. El que passa és que si nosaltres plantegem a la ciutadania catalana, un 

referèndum vinculant sobre la independència d’una part de l’Estat espanyol, és evident 

que després caldria fer aquesta modificació constitucional i si aquesta – que ja he 

explicat, donat que afecta una part fonamental de la Constitució, es necessiten 

l’aprovació de 3/4 parts, dissolució de les cambres, aprovació i ratificació per les noves 

cambres i un nou referèndum – si sortís que no hi ha aquesta modificació de la 

Constitució què passaria? Doncs tindríem una població realment frustrada i per això jo 

sóc dels que penso que la casa s’ha de començar pels fonaments i perquè aquests 

surtin bé en aquest cas seria primer modificar la Constitució que permeti la celebració 

d’un referèndum i que aquest pugui plantejar una pregunta que sigui vinculant i a partir 

d’aquí estarem fent les formes d’una forma correcta. 

 

La resta em sembla a mi que és, més aviat, una estratègia electoral perquè ara s’ha 

creat un sentiment d’independència que molta gent segurament de molt bona fe s’ho 

creu i es creu fins i tot que això és possible. És aquí on jo veig la impossibilitat que 

això surti bé perquè la casa no s’està començant pels fonaments sinó pel teulat. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA  

 

Sr. Marc Danés.- Des del Partit Demòcrata, des del govern, apostem pel diàleg i, per 

tant, qualsevol moció que sigui del referèndum i qualsevol que passi, seguirem parlant. 

De fet, avui al Ple hem parlat d’un Pla especial de la zona esportiva que és preparar 

per fer una sèrie de millores a les entitats esportives i perquè la gent pugui fer esport, 

és un tema local; hem parlat de com arreglar i ordenar una mica tots aquells animals 

que tenim abandonats pel municipi per donar-los una petita llar que és el refugi 

d’animals que tenim a Figueres; hem parlat de millores en les assegurances per 

estalviar diners al municipi, i hem parlat de moltes coses.  
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Nosaltres seguim treballant i quan algú diu que és més important això que la promoció 

del municipi, doncs, no hi estic d’acord. De vegades, sembla que les afirmacions les 

fem quan menys toca falten. Fa una setmana ha estat Setmana Santa i el municipi de 

Roses ha estat un dels municipis més afavorits turísticament. La setmana anterior, 

amb una Ruta de les tapes que és un èxit absolut, vàrem tenir el municipi a petar de 

gent. Les previsions per aquestes properes vacances d’estiu són excel·lents i això deu 

ser, també, perquè des del govern es deu fer alguna cosa bé. Per tant, treballem per la 

gent del nostre municipi això no treu que, a més a més, puguem fer política i política 

sobrepassa els nivells municipals. En aquest cas ens toca fer això. Ens toca un 

moment polític, per mi, molt il·lusionant, molt important perquè jo sóc independentista 

des del primer dia i, per tant, per mi és un somni poder veure que estem arribant ja a la 

fi de poder crear aquest estat propi i a més és un somni poder-ho viure des d’una 

administració com és un ajuntament i per això estic molt il·lusionat. 

 

Els fonaments, dir que jo sóc de l’any 1978. A mi ningú no m’ha demanat si m’agrada o 

no la Constitució que fa gairebé 40 anys que tenim en aquest país. El mínim que puc 

dir és que hi estem d’acord, estem creant una casa pels fonaments. Però les cases, si 

vostè fos del món de la construcció, sàpiga que després dels fonaments hi posem la 

teulada abans de fer res més. La teulada es posa abans, no al final. Esposen els 

fonaments, l’estructura i després la teulada. Això els que ens hem dedicat al món de la 

construcció ho sabem. Només dir-li que n’estem fent una de nova de casa.  

 

Estem fent la nostra casa, perquè aquells fonaments que es van fer el 78, crec que 

tenen una mica d’aluminosi, que ja grinyolen i que nosaltres no ens hi sentim segurs 

en aquella casa, ni estimats, ni acollits. I els més de dos milions que surten cada 11 de 

setembre, que segurament en són molts més, perquè no tothom va a les 

manifestacions ha arribat un moment que ja no en tenim prou i que ens hem volgut fer 

la nostra casa. Una casa moderna, amb llum natural, mirant cap a Europa – que això 

és molt important, ningú ho diu, però nosaltres mirem cap a Europa –, no volem deixar 

de ser europeus, el nostre ADN català és europeu, per tant, és una cosa que no 

podem dubtar-ne i que per tant, l’únic que demanem és una relació diferent amb l’Estat 

espanyol.  No volem l’Estat espanyol com un enemic, ni enfadar-nos amb ells. Si és 
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que estem molt bé. Jo sóc dels que defenso que l’Estat espanyol té coses molt 

positives però, precisament, el seu govern no ho és i les seves estructures d’estat no 

ho són de positives, són ràncies, amb un deix antidemocràtic, que encara perviuen de 

mitjans del segle XX i el gran favor que està fent Catalunya és aquesta nova política 

de fer veure a la gent que amb els vots i la il·lusió es poden canviar les coses i que 

esperem que el dia que Catalunya sigui un estat independent, no us preocupeu, serem 

els primers a ajudar a l’Estat espanyol i a la gent del territori espanyol a què també 

facin un canvi al seu país, el converteixin en un estat democràtic i també se’n puguin 

sortir. Perquè Espanya també té moltes coses positives però ja li dic, quan es treguin 

aquestes estructures franquistes que encara estan arrossegant. 

 

Només acabar dient que fem debats de política, o d’alta política com ho vulguin dir, en 

la mesura que puguem. Nosaltres no som diputats amb grans trajectòries d’oratòria ni 

de feina però en el dia a dia estem treballant pel poble de Roses i estem tirant 

endavant projectes per tal que la gent es pugui guanyar la vida i pugui tirar endavant. 

Però, a part de guanyar-se la vida, també els hem de donar il·lusió i això ho diu algun 

eurodiputat – que no és català precisament – que diu que la il·lusió i el projecte més 

important d’inici del segle XXI a Europa és precisament la llibertat del poble de 

Catalunya. 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: NOU (9) Montse Mindan, Marc Danés, Anna Jorquera, Joan Plana, Èric 

Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Francesc Giner i Fèlix Llorens.  

 

Vots en contra: SIS (6) Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel 

Tarrero, José M. Alvarez i José A. Valdera.  

 

Abstencions: CAP (0)  

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  
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9.0.- Precs i preguntes 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Èric Ibáñez.- Primer de tot, voldríem felicitar al govern per l’èxit de la segona Ruta 

de les Tapes i a tots els restauradors que hi han participat. Tot i gaudir molt d’aquesta 

ruta volem fer dues petites crítiques de cara a millora-la per a properes edicions. Una 

és que al fulletó s’hauria de concretar el dia de tancament dels diferents establiments. I 

la segona és que al fulletó, ja que el nom és Ruta de les Tapes i del Vi DO Empordà, 

també hauria de figurar el vi que ofereixen. 

 

- Voldríem saber quantes ampolles de les que es van llançar per promocionar la 

campanya del suquet de peix s'han recuperat fins aquests moments. 

 

- Aprofitant que tenim aquí tant a l'actual regidor de cultura com a l'anterior i que estem 

ja a mig mandat, demanaria que ens fessin una valoració sobre quins canvis s'han 

produït en la gestió cultural de Ca l'Anita, quines novetats s'han introduït que abans no 

hi eren i quina evolució ha tingut. 

 

- A tv Roses hem vist la donació d’una Roda de molí i volem sumar-nos als agraïments 

d'aquest Ajuntament a la família Romañach per la donació de la pedra de molí. Ens 

sembla una magnífica notícia que s'ampliï el patrimoni etnogràfic de Roses i que 

s'afegeixi als elements de què ja disposa l'Ajuntament. Volem aprofitar aquesta notícia 

per preguntar per aquells elements que hi ha al magatzem a 

l'aire lliure del Mas Oliva i si ja sabem la data, aproximada evidentment, en què seran 

exposats en un lloc visible del municipi amb els seus corresponents plafons 

explicatius. 

 

- Aquesta passada Setmana Santa hem pogut veure que es va muntar una fira a la 

Plaça Catalunya. Vam poder veure que en aquesta fira hi havia les mateixes parades 

que a les fires que hem tingut els darrers anys. Pel que tinc entès, el contracte amb 
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l'associació que munta aquestes fires, i que ve des dels temps de l'anterior regidor de 

Promoció Econòmica que tenia certa tendència a contractar aquesta associació, 

acabava a finals del 2016. Podem saber els motius pels quals s'ha renovat el contracte 

amb aquesta associació i no s'han buscat alternatives que ajudin a dinamitzar i 

diversificar aquestes fires? 

 

 

Sr. Joan Plana.- Primer de tot, més que una pregunta és una consideració i és que 

com hem vist a la premsa, tot i que de fet ja es va enunciar a Empordà televisió fa 

unes setmanes, finalment el govern de mantenir l'eliminació de les escoles d’esports 

nàutics a les platges de Santa Margarita, el Rastrell i el Salatar.  

 

Nosaltres no podem més que reiterar que és una decisió que lamentem molt 

profundament. Creiem que està bastant demostrat que la gran part del sector 

comercial i hoteler de la zona rebia importants beneficis que a les platges de Roses es 

prestés aquest servei. A més a més un servei molt nostrat, molt integrat a l’entorn que 

gairebé encaixava de forma innata amb la nostra badia. Hi ha hagut també queixes de 

nombrosos esportistes que practicaven els esports en aquesta zona a través d’aquests 

usos. De fet, tenim constància que, avui mateix, s’ha lliurat a l’Ajuntament un recull de 

500 signatures demanant el retorn d’aquests esports a la zona. Vull recordar que, 

precisament, un dels motius per treure’ls era que hi havia hagut una recollida de 

signatures. Doncs avui s’ha fet efectiva les signatures demanant exactament el 

contrari.  

 

Per no parlar que va quedar, evidentment demostrat, en aquest Ple que la majoria 

d’aquest plenari tampoc és una decisió que comparteix. Per tot això, volem lamentar 

que el govern hagi decidit seguir endavant amb una posició un punt bunqueritzada i no 

podem fer més que tornar a demanar que s’obrin a reconsiderar aquesta decisió que 

creiem no beneficiarà absolutament a ningú i, si em permeten la valoració, ni tan sols 

al govern. Però, en tot cas, no podem fer més que demanar que ho reconsiderin.   

 

- Per altra banda, voldríem saber també quan hi ha previst convocar la segona sessió 



 
 
Exp.: 2017/003446 
 

 

de la taula d’estudi de la municipalització de Roses Net. Recordem que això va ser 

aprovat en una moció del mes de novembre – fa gairebé 7 mesos – i falten poc més de 

7 mesos perquè acabi l’actual pròrroga de l’actual servei. Per tant, creiem que seria bo 

accelerar el tema. 

 

 

Sra. Verònica Medina.- Fa uns dies, a les xarxes socials, es va parlar del tema del 

pipican instal·lat per decisió unilateral del regidor de Serveis Públics al costat de la 

zona esportiva. Un pipican que es va fer a corre-cuita i que té moltes mancances, des 

d’un horari d’obertura i tancament fins bosses per a recollir els excrements dels 

gossos. 

 

Crec que si som capaços de generalitzar sobre el gran incivisme que existeix al nostre 

municipi hem de ser capaços de veure que s’està fent malament o si ho diguem d’una 

altra manera, quins elements es podrien afegir per tal de donar un bon servei i que de 

manera sistemàtica els usuaris col·laborin amb mantenir net l’espai. La gent del nostre 

municipi mereix gaudir d’espais on es poden fomentar el treball de socialització entre 

els propietaris i els seus animals, des d’un pipican, un córrer  can o fins i tot una platja 

per a l’esbarjo dels gossos. La instal·lació de pipicans a la nostra vila és una demanda 

continua per part de molts ciutadans del nostre municipi.  

 

Per tant, les meves preguntes són si es faran aquests pipicans, si teniu previst una 

data d’inici de les obres i si sabeu els llocs on es faran. 

 

 

Sr. Gerard Teixidó.- Primer ens agradaria saber si hi hauria la possibilitat de fer una 

visita d’obres a l’escola Montserrat Vayreda per saber de primera mà en quin estat es 

troben. 

 

- Per altra banda sembla que persisteixen els problemes de neteja de l’escola Narcís 

Monturiol, que tot i que es van augmentar les hores del servei no s’està complint. Si es 

pogués fer una revisió. 
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- Per últim, des del nostre grup volem manifestar el nostre rebuig a què el govern fes 

els parlaments institucionals de la Festa de la Vellesa a dintre de l'església. Ho vàrem 

trobar totalment fora de lloc. És un fet discriminatori per a totes aquelles persones 

grans que volen participar de la festa de la vellesa i que no practiquen la religió 

catòlica i que, per tant, no estaven allà per poder escoltar els parlaments institucionals 

que haurien de ser pronunciats en un espai totalment aconfessional. Que potser ens 

trobem davant d’un govern municipal, format per Convergència i Gent del poble, que 

només es dirigeix a la gent gran de Roses que practica la religió catòlica? En el que 

hauria de ser una festa estrictament popular. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sra. Olga Simarro.- Com que estem treballant per Roses i per a Roses refrescarem 

una mica la memòria. Voldríem saber en quina fase està l’estudi del Mercat; com tenim 

el tema del transport urbà; ens unim al grup municipal d’Esquerra, en el tema del Pla 

d’usos amb l’escola nàutica, quins són exactament els motius pels quals queda 

exclosa, i també ens unim a ells en la protesta referent a la celebració del dia de la 

Vellesa a l’església, cosa que trobem de molt mal gust fer els parlaments allà.  

 

 

Sr. Antonio Rodríguez.- En relació amb els serveis d’atenció a la dona – SIAT – sé que 

fa uns mesos va venir la senyora Fina Saurina. Es va fer una bona valoració i estic 

segur que s’està fent, però hi ha un element del qual voldria que m’informéssiu si 

podeu. Tenim un servei d’assessorament concertat amb una reconeguda advocada de 

Roses i, pel que hem vist, el nombre de visites és limitat. No sé si és que Serveis 

Socials no deriven suficient a aquest servei o és que aquest, en principi, no té la 

demanda que esperaven. Amb limitat vull dir que la previsió del nombre de visites era 

més alta i la veritat és que s’ha utilitzat poc. En tot cas és una percepció i ens 

agradaria que ens informessin si aquest servei necessita més suport o els serveis 
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socials, o s’ha de promocionar més el fet que les dones tinguin la possibilitat d’acudir a 

un servei d’assessorament jurídic. 

 

- Un altre tema són unes figures de bronze que s’han de posar a la Ciutadella i, 

perdoneu, però no recordo el preu que ens costarà posar-les i agrairíem si ens ho 

poguessin dir. 

 

- S’estan aprovant diferents elements del Padró, en relació amb els béns immoble si 

ens agradaria saber com està el tema de la subvenció a les famílies monoparentals. 

Aquest any havíem de treballar el tema i no sabem com està previst fer la difusió i una 

mica per començar a informar a la població sobre aquest aspecte.  

 

- Pel que hem estat veient en els decrets de l’Alcaldia i en les juntes de govern, ens 

alegrem perquè sembla que hi ha un augment de llicències d’obres i que, en relació 

amb el programa Roses posa’t guapa, tenint en compte que fa anys un vell pla 

urbanístic que ara ja no hi és però que en tot cas, en les memòries tenim molts edificis 

en mal estat i la proporció d’aquests edificis en mal estat, especialment al centre urbà, 

és important que això es continuï fent. Vaig llegir que s’ha fet recentment, al carrer 

Josep Sabater – Calderó, 33, o s’acaba d’aprovar un a Joan Timoneda, 33. No obstant 

això, veient que Barcelona destina uns quants milions a la rehabilitació en relació amb 

l’eficiència energètica, la producció d’energia, com a prec, jo plantejo la possibilitat 

d’estudiar, igual que a Barcelona, que en aquest mateix programa, o en un altre, 

destinar ajuts per a la rehabilitació d’edificis amb relació especialment a criteris socials 

i, potser al centre urbà, de millores d’eficiència energètica, finestres, plaques o el que 

sigui i mesures de generació elèctrica – que és una iniciativa a Barcelona i que crec 

que, com a mínim, hem d’estudiar. 

 

- Hem comprat un 4x4 per a la Policia i segur que és molt necessari i molt important, 

però recordo que hauríem de pensar en la utilització i compra de vehicles híbrids. 
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- També hem vist que hem pagat el lloguer de la finca del carrer Tirso de Molina, 35. 

És una finca que utilitzem com a pàrquing. Com anem tan bé de calers, no sé si 

hauríem de pensar a adquirir finques i deixar de pagar lloguers. És una proposta. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Manel Escobar.- No hi ha ni el senyor Carles Pàramo ni el senyor Juan Manuel 

Fernández i tenia un prec per a ells que és sobre el canal de Santa Margarita que 

agafa des de l’hotel Goya Park a arribar a l’altre costat, a la zona on hi ha el lloguer de 

motos – on hi havia el New Orleans – i allà hauríem de fer una actuació important. Hi 

ha aus mortes a l’aigua, tenim algun que altre animal i és una actuació que s’hauria de 

fer ràpid. 

 

- Un prec que ja havia comentat i que no sé si s’ha fet o no, o potser que se  m’hagi 

passat, referent al tema informatiu de Benestar Social. Crec que encara no s’ha fet i 

demanar al senyor Marc Danés si es podrà fer.  

 

- Repetir que ens sumem a la queixa del perquè els esports nàutics no formen part 

del Pla d’usos de Santa Margarita cosa que, evidentment, en el Ple extraordinari ja 

vàrem deixar ben clar.   

 

 

Sr. Àngel Tarrero.- Com diu el senyor Manel Escobar ens sumem, evidentment, a la 

queixa dels esports nàutics sobre el Pla d’usos de platges de Roses, com no podia ser 

d’una altra manera.  

 

- Sobre el tema de la vellesa també considero que va ser totalment incorrecte que el 

govern de Roses utilitzés el faristol de l’altar de l’església per fer unes xerrades  de 

polítiques, quan això es pot fer al seu lloc que és a la plaça Frederic Rahola, lloc on 

estarien el 100% de tots els avis. Vaig denunciar-ho el mateix dia i ho torno a reiterar. 
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Trobo que no va ser correcte fer aquells parlaments des de l’altar de l’església de 

Roses. 

 

- He rebut algunes queixes sobre els bancs del mercat cobert que habitualment 

utilitzen els avis. Els estan canviant per uns que són individuals i que, a efectes 

d’imatge són molt macos però a efectes pràctics sembla que no és encertat. 

Demanaria si s’ho poden replantejar. 

 

- En relació amb el transport urbà demanaríem si ens poden explicar el motiu pel 

qual no tenim aquest transport durant tot l’hivern quan de fet – si estic errat amb les 

dates agrairia que hem corregissin – la concessió crec que va finalitzar sobre el mes 

de juny del 2016 i es va allargar fins al final d’estiu – mes d’octubre aproximadament. 

Simplement és saber per quin motiu no es va poder allargar fins ara el mes de maig 

que sembla que es farà el concurs que està previst per aquest mateix mes.  

 

-  El carrer Lluís Companys l’accés a l’avinguda de Rhode, on desemboca aquest 

carrer, hi ha manca algun senyal de direcció obligatòria per sortir d’aquest carrer 

direcció a la dreta perquè hi ha molts cotxes que possiblement per aquesta manca 

d’informació, quan surten ho fan cap a l’esquerra i és perillós per a la circulació. 

 

- També és el mateix a la sortida del pàrquing del Passeig Marítim quan fan l’accés 

al carrer Francesc Macià. També hi ha una manca d’informació amb la senyalitzac ió 

quan surts del pàrquing i tombes a l’esquerra. Hi ha molta gent, sobretot que no són de 

Roses, que te’ls trobes de cara en direcció contrària. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Allà està senyalitzat. 

 

  

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 
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Sr. Àngel Tarrero.- Em refereixo a reforçar la senyalització perquè ara es veu, però 

quan l’arbre comença a tenir moltes fulles, el senyal queda una mica tapada. Llavors 

és simplement posar un altre senyal de reforç quan surts del pàrquing. No fa falta que 

estigui al davant sinó que quan surts, que tinguis l’obligatorietat d’anar a la dreta.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.- Espero que, en un futur, no es facin referèndums a les 

esglésies perquè seria una mica massa.  

 

- M’agradaria saber si els nou afectats que varen entrar les instàncies sobre les 

antenes de televisió han tingut alguna solució.  

 

- No sé si repetir-ho però ja fa sis mesos que vaig dir que a les voreres del carrer 

Pescadors hi ha uns postes i pals de fusta telefònics que ocasionen dificultats a les 

persones que van amb cadira de rodes. No sé si amb sis mesos han tingut temps de 

solucionar aquest tema però crec que sis mesos ha estat temps suficient per 

solucionar-ho. 

 

    

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Vol dir que no és el carrer La Llotja? 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.- És el carrer Pescadors el que baixa.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 
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Sra. Montse Mindan.- No és el carrer La Llotja. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.- És el carrer La Llotja amb Pescadors, on hi ha la plaça.  

 

- Els petits comerciants de la plaça Llevant – on hi ha el Cèntric, Foto Cano, la 

carnisseria, la farmàcia,  la perruqueria... – demanen que estan una mica abandonats i 

a veure si hi poden fer algun festival infantil, alguna espècie de titelles, o alguna 

activitat per no sentir-se tan abandonats. 

 

- Ja que no m’han contestat a la pregunta que he fet abans, ens agradaria saber 

quin és el cost de les estelades que hi ha penjades al municipi i cost del manteniment.     

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- M’afegeixo, també, a la felicitació per la Ruta de les Tapes. Em 

consta que ha tingut molt èxit, però també aportaré una proposta de millora de cara a 

l’any vinent si vol ser escoltada. Vaig tenir l’ocasió de passejar per la localitat de Reus 

quan coincidia que hi feien la ruta de les tapes, com a altres municipis d’arreu de 

Catalunya. Vaig poder gaudir i, de vegades, va bé també per poder comparar. Ho 

tenen molt ben muntat, crec que són 68 establiments; tenen una website creada 

expressament per aquesta ruta de les tapes, i disposen també d’una app que crec que 

es podria implementar de cara a la futura edició de la ruta i per aportar no va 

informació per aquella gent que la gran majoria, avui en dia, portem un telèfon mòbil 

amb aplicacions i et pot dir els establiments on es realitza la ruta, l’horari de servei, fins 

i tot que algun servei d’algun restaurant estigui tancat, o que hagi acabat el producte. 

Crec que seria una informació molt vàlida, tan per a la gent de Roses com per als que 

ens visiten i que la propera ruta de les tapes, a partir d’aquesta app es pugui compartir 

i disposar de més dades. 
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- Com altres vegades he dit, a mi em toca sempre ser l’últim i reiteraré algunes 

coses però ho faré perquè si no, al final, m’hauria d’afegir a diferents companys. 

Reitero la necessitat d’incloure els esports nàutics a la zona de Santa Margarita al Pla 

d’usos de temporada. Per això demano que l’equip de govern posi seny i inclogui 

aquesta que petició que beneficiaria molta gent, encara que hi pugui haver alguns als 

qui els molesti o que no els agradi. Si Roses ha de ser en un futur una destinació de 

turisme esportiu – espero i desitjo que així sigui – no es pot entendre que suprimeixin 

les iniciatives privades que fomenten els esports nàutics i que generen activitat d’oci, i 

també econòmica per restaurants, hotels, apartaments... Per tant, reitero la petició que 

reconsiderin aquesta situació en la qual ens trobem amb la manca de possibilitat que 

la gent que ens visita pugui realitzar aquestes activitats. 

 

- Demano, també si hi ha algun tipus d’intenció de marcar alguns canals més per als 

usuaris dels esports nàutics a aquesta platja de Santa Margarita o a altres platges de 

la vila de Roses. 

 

- Per últim em vull afegir a la pregunta que ha fet el senyor Antonio Rodríguez per 

conèixer quin és el preu d’aquestes figures de bronze que sembla que s’instal·laran a 

la Ciutadella. Per tant, demanaria saber el cost d’aquestes, si ja hi ha un pressupost, si 

s’ha adjudicat i en definitiva el cost que tindran aquestes figures per als rosincs i 

rosinques. 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Fèlix Llorens.- Gràcies per les felicitacions per l’organització de la Ruta de les 

Tapes però, evidentment, fer-ho extensiu i sense la col·laboració i implicació dels 

restaurants no hauria estat possible. Feu la proposta de posar-hi el dia tancat i sí que 

aquesta la teníem més que clara que l’havíem d’incloure.  

 

Pel que fa a dir de la mateixa manera que la tapa, de quina marca o quin vi fa servir 

cada restaurant, ho vàrem tenir en compte però hi ha la dificultat que, amb la previsió 
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amb què treballem molts restaurants els costa dir quin vi tindran aquells dies. Lligar-ho 

alhora amb la pregunta d’Unió de fer una app per fer-ho més fàcil, dir que també ho 

havíem tingut en compte però cal recordar que de moment és el segon any i, poc a 

poc, ens anem trobant no amb dificultats si no amb casuístiques que hem d’anar 

solucionant. Si bé l’any passat no comptàvem que tingués l’èxit que va tenir menys ens 

pensàvem aquest any que tindríem quatre cops més èxit que l’any passat.  

 

Per tant, any a any anirem millorant i perfeccionant aquests petits detalls que bé han 

apuntat. L’app també l’havíem pensat però és el segon any. A Reus, suposo, ja en 

deuen portar cinc o sis, són 62 locals, a part ho organitza la Cambra de Comerç de 

Reus – no ho organitza l’ajuntament – amb patrocinadors privats, de manera que és 

diferent, així com el pressupost deu ser un altre.  

 

Sobretot també perquè la gent pot anar marcant les que ha fet i les que no. Una app 

dóna unes oportunitats que no dóna una pàgina web. Però no sé a quan se’n deu anar 

una app, però segurament 15.000 euros segur que els costa, per la qual cosa tot això 

s’ha de raonar.  

 

Igualment, el dia 2 de maig tenim la reunió de valoració amb els restauradors i seran 

ells qui, sobretot, ens aportaran la seva visió de com millorar-ho de cara a les pròximes 

edicions i mirar què fer, què deixar de fer, que millorar o què escurçar si fes falta.  

 

Pel que fa a les ampolles que es llancen al mar, que tinguem constància una persona 

que es va posar en contacte perquè havia trobat una ampolla al cap de pocs dies 

d’haver-les tirat al mar.   

 

 

Sr. Marc Danés.- Quan jo era regidor de cultura vam inaugurar la sala d’exposicions de 

Cala Anita que, en un principi hem de recordar, era una oficina amb una recepció i tot 

un arxiu i vàrem decidir que era innecessari amb les sales que tenim a dalt, de manera 

que vam fer un espai més obert per fer sala d’exposicions. A partir de l’any 2014 vam 

començar a fer una sèrie d’exposicions. La primera que es va inaugurar que, en honor 

a l’Anita de l’estanc vam fer un homenatge a aquesta persona i a l’arribada del turisme, 
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vam fer diferents exposicions sobre el tricentenari, sobre Miquel Ruiz... i a partir d’aquí 

el que ha fet el nou govern i, en aquest cas, el nou regidor – suposo que ara ell, que 

n’està més al cas, podrà dir-hi molt més que jo – és d’alguna manera, més que un 

canvi crec que és una continuïtat i anar augmentant la quantitat d’activitats que hi ha a 

Cala Anita. Per tant, no entendria que si hi hagués un canvi si no una línia de 

continuïtat que es va augmentant i que esperem que en futurs governs també vagin 

augmentant. 

 

 

Sr. Francesc Giner.- Com bé diu el senyor Marc Danés el que estem fent amb Cala 

Anita és això, una evolució. Vam començar amb l’edifici que ens vam trobar. Vam 

arreglar una mica més el tema de la sala d’exposicions, sobretot pel tema de llums i 

ara el que estem fent és una exposició cada mes i mig. Hem omplert els diferents 

pisos d’activitats, tan familiars, per adults o amb diferents cicles. Per exemple, ara fa 

poc, vam fer cicle d’espiritualitat.  

 

Aquest cap de setmana passat hem tingut la presentació d’un llibre, l’exposició que 

tenim de Narcís Costa i tallers. Pràcticament, cada divendres, dissabte i diumenge, 

sempre s’estan fent activitats en tots els pisos. També es va fer una conferència sobre 

les jornades del patrimoni. Tan sols aquest cap de setmana, doncs, és un reflex del 

que es va fent cada mes. 

 

Tenim previst, també, el trasllat de l’Ofic ina de Català al primer pis, amb la qual cosa 

ens estalviem un lloguer. Ara mateix, l’edifici s’està utilitzant bastant i quan hi hagi 

l’Oficina de Català funcionarà de dilluns a diumenge. 

 

 

Sra. Montse Mindan.- Afegir que com algunes parts dels edificis municipals també 

poden ser llogats per privats i Casa l’Anita ha estat escollida per una empresa que l’ha 

llogat per poder desenvolupar la seva activitat, ja que amb el seu local no en tenia 

prou. És una oferta, crec, positiva i que poden utilitzar diferents empreses de Roses. 

Activitats relacionades amb cultura, i igual que el Teatre que també el pot venir a llogar 

algú.  
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Sr. Francesc Giner.- Afegir que tot seguit anirem fent més activitats i més coses. 

 

El fet l’Oficina de Català es traslladi a Cala Anita, farà que l’edifici estigui obert tota la 

setmana i hi haurà la possibilitat que hi hagi un conserge cosa que vol dir que la gent 

podrà entrar i sortir. Això és l’evolució que demana aquest edifici. 

 

El tema del discurs de la missa, Gent del Poble es desvincula totalment. Nosaltres, 

amb la nostra absència en aquesta mena d’actes ja manifestem el nostre parer. Si fos 

per nosaltres no hi aniríem. Respectem totalment la decisió del senyor Marc Danés 

d’utilitzar aquest espai però estem oberts a, si volen, canviar el lloc, per nosaltres, 

tranquil·lament. Nosaltres anem a missa quan hi ha algun enterrament per respecte al 

difunt o per muntar algun concert perquè són espais que van molt bé per la sonoritat, 

però res més.  

 

 

Sra. Montse Mindan.- Pel que fa a la donació de la roda de molí el senyor Èric Ibáñez 

deu saber que el dia que es va fer la presentació en roda de premsa se’ns va demanar 

també això mateix. Es va dir que s’ajuntarien tots els elements que conformen una 

mateixa història, per dir-ho d’alguna manera, i que el regidor responsable el va 

anomenar precisament a vostè expressament perquè s’havia interessat i va dir que el 

trucaríem per trobar-se i trobar una bona ubicació per aquests elements i per posar al 

costat un senyal informatiu on s’expliqués què és i perquè s’havia utilitzat.  

 

  

Sr. Fèlix Llorens.- Pel que fa a la Fira de la plaça Catalunya dir que AFITER és una 

associació municipal. En el punt número quatre dels antecedents diu ‘l’associació de 

fires temàtiques de Roses consta inscrita en el Registre municipal d’entitats ciutadanes 

amb el número 59. Segons consta, l’esmentada inscripció en els fins d’aquesta 

associació són l’organització i el desenvolupament de fires temàtiques de carrer’. Des 

del moment que ells demanen petició d’ocupació de la via pública per muntar una, 

dues, quatre o sis fires, nosaltres els diem que sí amb tots els condicionals que diem a 
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l’acord que s’aprova. No és un contracte, és una petició que fa una associació de la 

mateixa manera que vosaltres que sou un partit polític sol·liciteu ocupació de via 

pública per fer publicitat política. Nosaltres no podem dir que no a una associació que 

vol fer les seves activitats i més quan es tracta d’una entitat municipal.      

 

Dit això, sí que és veritat, que estem desenvolupant un reglament de fires i mercats 

firals per poder organitzar des de l’Ajuntament, o des de l’Àrea de Promoció 

Econòmica, fires temàtiques. Però fins que no tinguem fet el reglament, aquestes fires 

no es poden desenvolupar des del Departament de Promoció Econòmica. Esperem 

que aquest reglament estigui fet durant aquest any i, de cara a l’any vinent, puguem fer 

un calendari municipal de fires. 

 

 

Sra. Montse Mindan.- Per respondre la pregunta del senyor Joan Plana referent al 

servei de recollida d’escombraries – Roses.Net – dir que és veritat que vàrem dir que 

convocaríem la segona taula o la taula per segona vegada quan tinguéssim l’informe 

econòmic que ens havia de situar en els costos que comportava un sistema de gestió 

o un altre o si almenys els costos que teníem avui en dia.  

 

Segons m’han dit, l’esborrany d’aquest informe arribava aquesta setmana abans de 

divendres. Per tant, quan arribi la convocarem ràpidament perquè sigui quina sigui la 

manera, no queden gaires mesos per poder tirar endavant tot el necessar i sigui d’una 

forma o d’una altra. Repetir doncs que estàvem esperant aquest informe econòmic 

perquè si no continuàvem parlant de l’informe social que ja teníem.  

 

Pel que fa als usos dels esports nàutics dir que per Junta de Govern es van resoldre i 

es van enviar les al·legacions; les que ho eren i les que no també varen tenir resposta; 

les que s’havien presentat que eren al concurs, la resposta és completament tècnica i 

es desestimen perquè aquestes al·legacions es consideren que s’havien d’haver 

presentat en el moment de l’aprovació del Pla d’usos. Tot i que no està aprovat 

perquè, recordo un cop més, que qui ho fa és l’Administració de la Generalitat. En tot 

cas, dir que esports nàutics Santa Margarita i esports i activitats nàutiques no s’han 

eliminat totes. N’hi ha perquè allà poden trobar locals per fer immersió, per tant, del 
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que estem parlant és d’un ús privatiu de la sorra de la platja, no de les activitats 

nàutiques que es poden desenvolupar ni a Santa Margarita ni a la resta de Roses. 

 

Repeteixo i reitero que és l’ús privatiu d’un espai de la sorra que ha comportat – sí que 

és cert – queixes dels usuaris de les platges. Jo no he llegit el document que ens han 

fet arribar. Sé que li han fet arribar al senyor Marc Danés, en tot cas, evidentment, ens 

el llegirem i ho farem quan arribin, també, i quan estiguem tots els regidors. 

 

En relació amb la pregunta del senyor Gerard Teixidó sobre les visites de l’obra del 

Montserrat Vayreda dir-li que no hi anem ni nosaltres. Normalment qui hi va sempre és 

la representant tècnica de l’Ajuntament, l’arquitecta que va seguint el projecte, però ho 

podríem demanar. Hauríem de demanar una visita política i, en tot cas, demanar als 

portaveus si també hi estan interessats. Ho enviarem pel mitjà pel qual ens 

comuniquem normalment – whattsapp – puc enviar per dir si ens ho accepten quins 

dies ens donen i comunicar als regidors si ens volen acompanyar per fer la visita 

d’obres. Però ho hauríem de sol·licitar a la Generalitat. 

 

 

Sra. Anna Jorquera.- Sí que ens han dit algun cop, des d’Urbanisme, que hi ha la visita 

d’obres al Montserrat Vayreda, i en alguna ocasió que ens han avisat hem pogut anar, 

però en tot cas ho comentarem als regidors. 

 

Pel que fa als problemes de neteges a l’escola Narcís Monturiol, malauradament sí 

que és veritat que continua essent un servei que no està sent com tocaria. Les 

directores dels dos centres ja ens ho han comunicat alguna vegada i, de fet, els 

conserges que són responsables d’aquestes escoles, diàriament fan seguiment de la 

neteja i ens ho fan saber. De totes maneres nosaltres tampoc som el Departament que 

porta aquesta gestió, en aquest cas el senyor Juan M. Fernández potser podria 

respondre algun dubte més. En tot cas, nosaltres li hem passat al seu cap d’àrea, qui 

fa el seguiment que toca, i esperem que s’hi pugui donar alguna solució. Per part 

nostra, com el senyor Gerard Teixidó ja sap, es van ampliar les hores però no està 

sent suficient. No sabem quin és el fallo però ho hauríem de resoldre. Si hi ha alguna 

qüestió nova o alguna resposta per part del Departament us ho faré saber.   
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Sr. Marc Danés.- Pel que fa al parlament a l’església veig que és un descontentament 

general. Que ho digui el senyor Gerard Teixidó ho puc entendre perfectament, que ho 

digui la senyora Olga Simarro em costa més d’entendre perquè ja fa uns quants anys 

que ve, i que ho digui el senyor Àngel Tarrero no ho puc entendre de cap de les 

maneres. Aquest parlament institucional fa cinc anys que el fem a l’església. El vam 

començar a fer l’any 2012, quan hi havia un govern de Convergència i el Partit 

Popular, on el senyor Àngel Tarrero era regidor i venia a l’església i llavors li semblava 

molt bé el parlament i ara sembla que no li ha semblat bé.  

 

Primer de tot, dir que no és una decisió que prengui aquest govern ni aquest regidor. 

La Festa de la Vellesa hi ha una cosa que es diu Patronat de la Vellesa on ens reunim,  

en formem part jo com a regidor, els tècnics de Benestar Socials, els dos presidents 

dels casals d’avis, un representant de la Caixa – com a entitat que aporta una part 

econòmica –, la Confraria de Pescadors – que també econòmicament ajuda amb la 

festa –, en forma part el senyor Quimet Prats com l’ànima mater que uneix aquest 

Patronat i també en forma part el mossèn. Aquí decidim, des del primer moment que 

movem a les 10 h del matí a la plaça Catalunya fins al darrer moment que és el ball a 

la plaça Frederic Rahola. El que decidim entre tots és el quan, com i de quina manera 

es fan els parlaments.  

 

En aquest cas, he de dir que la meva proposta va ser dir al senyor mossèn si li 

semblava que féssim el parlament abans d’acabar l’última cançó que fa la Flauta dolça 

acompanyant la missa i el mossèn em va dir que no perquè la missa solemne s’ha de 

tancar amb el darrer cant. A la qual cosa vaig dir que perfecte, doncs així ho faríem 

com cada any, quan acabés l’ofici solemne, hagi acabat la part més espiritual, per dir-

ho d’alguna manera, i després entrem a la part més política. Que primer parla el 

senyor Quimet Prats donant la benvinguda, parlant una mica de què és la Festa de la 

Vellesa, després parla el regidor i acaba tancant l’alcaldessa. 

 

Perquè ho fem així, doncs perquè a nosaltres ens va semblar que la gent estava molt 

més atenta, que ens escoltava molt més a l’església i que molts avis ens van demanar 
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que els semblava més bé fer-ho a l’església que fer-ho a la plaça Frederic Rahola on 

la gent un cop està asseguda pensa a menjar, ells no senten perquè hi ha molt de 

xivarri, la gent parla a les taules, i per tant és una proposta que també ens havia 

arribat. 

 

Personalment no m’ha arribat cap queixa de cap avi i pensava que m’arribaria després 

de veure que havien sortit a la televisió, que jo també vaig sortir però sembla el regidor 

no ha vist la resposta, etc. 

 

Afegiré que, jo no sóc creient, per tant no tinc cap interès que es faci l’ofici solemne o 

no es faci. Això és una posició que demanen la gent gran del municipi. Això sí, sempre 

amb tot el respecte cap a qualsevol religió i, sempre assisteixo als oficis de qualsevol 

religió que em convidin i, dit això, no quin problema hi ha. Tot i així també, vist el 

descontentament que hi havia per la part política, perquè és l’únic descontentament 

que m’ha arribat, de la part de participants no n’ha arribat cap, jo ja he fet la proposta 

al Patronat de dir-los que s’ho repensin i si això pot crear un mal ambient en una 

jornada festiva és evident que nosaltres no tenim cap intenció de posar-nos-hi forts. Si 

el Patronat, al mes de gener quan ens reunim, decideixen que hem de fer els 

parlaments al Frederic Rahola o que no hem de fer parlaments també podem prendre 

la decisió de deixar de fer-los o canviar-los d’ubicació. Per tant, això no és cap 

problema. L’únic que sí que està clar és que nosaltres tenim un àmbit de participació 

que és el Patronat que és on es decideixen les coses.    

 

A partir d’aquí, m’agradaria agrair a tots els voluntaris, a tota la gent de FADIR, de 

Creu Roja – que ens ajuden cada any col·laborant a portar la gent de la residència a 

gaudir de la Festa. Afegir que la festa, a part d’aquest petit incident o malentès o de 

com opinen els regidors, va anar de manera correcta, la gent gran va estar súper 

contenta del dinar que es va fer com cada any, vam poder gaudir del ball i, com 

sempre, va ser una jornada d’honorar la gent gran del nostre municipi que al final són 

els que ens han ensenyat una mica el camí i els que han fet la Roses que actualment 

coneixem. 
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Dir-los, doncs, que he tramès aquesta petició – abans era per part del senyor Àngel 

Tarrero i del senyor Joan Plana que també m’ho va comentar en el mateix dinar – i 

afegiré que els diferents grups municipals no els sembla bé que es faci el discurs a 

l’església i que ells decideixin si hem de fer discurs o l’hem de canviar d’emplaçament. 

Per tant, farem el que el Patronat bonament digui, que al final qui més mana al 

Patronat són els dos presidents dels casals d’avis que són els veritables protagonistes 

de la festa. 

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE 

CATALUNYA 

 

Sr. Àngel Tarrero.- Dir que en els quatre anys que vàrem governar junts, personalment 

no he estat mai d’acord amb què es facin aquest tipus d’actes polítics dins de 

l’església. Sempre ho he exterioritzat i ho he fet públic. Per tant el senyor Marc Danés 

no pot dir que no havia dit mai res. El senyor Manel Escobar ho ha dit també clarament 

que jo sempre m’he queixat que es facin aquest tipus d’actes a l’església perquè no és 

correcte. Els que som catòlics practicants no ens agrada veure als polítics en un 

faristol de l’església fent el discurs que sigui. És la festa dels avis i tots hem d’estar 

amb ells. Si després el senyor Quimet – a qui m’estimo moltíssim – fa el seu 

parlament, és lògic i fa el seu parlament dels avis i per als avis. Però el polític ha de fer 

el seu parlament al lloc que li toca però no a l’altar de l’església. El polític fa el que diu 

el senyor Marc Danés, que és el que s’ha de fer com a regidor, però no a l’església; ho 

ha de fer aquí quan estem entregant la rosa o les flors, o a la Frederic Rahola o a on 

sigui però mai a l’església. Això és el que jo considero com a catòlic practicant.  

 

 

Sr. Fèlix Llorens.- Tot i que l’estudi del mercat no és públic dir que està bé i va 

evolucionant. L’estudi està fet, ara falten les conclusions, sobretot les econòmiques i 

tan bon punt les tinguem les farem saber als interessats – tots – però sobretot als 

afectats que són els propietaris actuals de les concessions del mercat municipal. 
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L’estudi, per les dades que ens han fet arribar, sembla favorable. Encara no ens ho 

han passat per escrit, per això encara no es pot fer públic. Per les dades que tenim 

avui en dia, doncs, tot sembla que no hauria d’haver-hi cap problema per poder tirar 

endavant un mercat municipal nou. Aquest mes de juny s’acaben les concessions del 

mercat actual i s’hauran de fer unes autoritzacions temporals mentre durin les obres 

del nou mercat, però tot sembla indicar que no hi ha d’haver cap problema perquè vagi 

endavant el projecte. 

 

Evidentment, esperem el mes que ve, poder donar més detall, nombres concrets, 

volumetria i de tot. Però encara no podem avançar totes aquestes dades.  

 

 

ACLARIMENT DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sra. Olga Simarro.- La pregunta sobre el mercat la vaig fer, si no m’equivoco, en el Ple 

del mes de febrer, el dia 27 de febrer. I el regidor em va contestar pràcticament el 

mateix i seguim amb l’estudi sense tenir dades concretes. No és per res, però 

m’agradaria tenir alguna dada concreta.  

  

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Fèlix Llorens.- La senyora Olga Simarro quan vulgui, pot agafar l’expedient i veurà 

que no l’enganyo. Li dic la veritat i la senyora Simarro se la pot creure o no però és la 

veritat. Quan li dic que no li puc donar les dades de la volumetria que tindrà el nou 

mercat és perquè no les hi puc donar. I si no, repeteixo, ja que no em creu a mi, agafi 

l’expedient i veurà que fa un mes que estem en el mateix que estem ara. No és que no 

vulgui dir-ho. Quin motiu tindria jo per no voler dir-ho i perquè em fa quedar aquí 

davant com un mentider. Si ho vaig dir, el 27 de febrer, és perquè era veritat i si ho dic 

ara és perquè és veritat. No li puc donar dades i tant de bo les hi pogués donar totes 

però no pot ser ara mateix. Tant de bo, les pugui donar el mes vinent o abans. 
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Demanar a la senyora Olga Simarro que confiï en mi unes quantes setmanes més i 

veurà com això arriba a bon port. 

 

Jo també pateixo i tothom pateix pels paradistes del mercat però de veritat confiem 

que tot arribi a bon port.    

 

 

ACLARIMENT DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sra. Olga Simarro.-  Això espero però dir al senyor Fèlix Llorens que no posi en boca 

meva coses que no he dit. No li he dit mentider en cap moment. I puc confiar en ell 

però demano dades perquè no sóc l’única que vull les dades. Tenim veïns de Roses 

que demanen com tenim l’estat del mercat. Escoltaran el que estem dient avui en el 

Ple, jo em miraré l’expedient i potser en el proper Ple si ho torno a preguntar i el 

regidor no em dóna dades llavors potser els podré explicar alguna cosa de l’expedient. 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sra. Montse Mindan.- Afegir, tot i que ja ho vaig dir en un xat, que la proposta de 

l’esborrany que ens han fet arribar diu que la viabilitat del mercat municipal passa per 

tenir un supermercat o una gran superfície. Semblava que teníem padrins per tirar 

endavant aquesta possibilitat per això, com diu el senyor Fèlix Llorens, les dades són 

bones però no tenim res més que en principi aquestes dades. En tot cas, quan ens 

arribi els ho farem arribar als regidors. 

 

En resposta al transport urbà de viatgers dir que estem pendents que presentin 

pliques. 

 

La concessió no s’havia acabat. El que ells havien fet era una denúncia de la 

concessió, ja que no els sortien els números i la van presentar tres mesos abans tal 

com toca, ja que s’acabava el juny. Nosaltres els vam demanar que continuessin fent 
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el servei fins al mes d’octubre. A l’octubre van deixar de prestar el servei i el que s’ha 

hagut de fer tot l’hivern ha estat un estudi econòmic per veure quin tipus de contracte 

de serveis havia de treure l’Ajuntament. És evident que si no havia funcionat amb 

aquella concessió perquè perdien diners i no ho tiraven endavant era absurd tornar-ho 

a presentar igual per la qual cosa, el que s’ha fet ha estat un estudi per poder tenir el 

mateix servei que havíem tingut – les tres línies a l’estiu i continuar tenint una línia a 

l’hivern – quina era la quantitat que l’Ajuntament de Roses hauria de pagar i que són 

aquests 160.000 euros + IVA – ens n’anem a 170.000 euros –que han sortit a 

contractació i que s’han tret a quatre anys.  Així mateix, ha trigat una mica més perquè 

en ser una quantitat superior a 500.000 euros – perquè s’ha d’agafar el còmput dels 

quatre anys – s’ha hagut de fer publicació europea a part de la publicació al Butlletí de 

la Província, la pàgina web i del perfil del contractant. 

 

Aquests mesos, doncs, s’ha hagut de fer aquest estudi per part dels serveis tècnics de 

l’Ajuntament. 

 

La resta de precs de senyalització els anoto. 

 

 

Sr. Marc Danés.- El SIAD – Servei d’informació i atenció a les dones – de Roses, ara 

farà un any, el mes d’abril de l’any passat vam tenir reunió amb l’Institut català de les 

dones – amb la senyora Fina Surina – on vam dir que el servei estava portat molt bé i 

que era un dels serveis que no portava mal de caps a nivell de comarques i per tant 

això ja vol dir que els professionals que hi treballen fan bé la seva feina.  

 

El senyor Antonio Rodríguez també comentava el nombre de persones ateses i ha fet 

esment a la jurista que porta aquests temes. Dir que també hi ha una psicòloga i que 

de vegades són feines transversals i de vegades són feines totalment diferents. El 

SIAD, bàsicament, atén aquelles persones que provenen de violència domèstica. 

L’Ajuntament de Roses va veure que, en un determinat moment – sobretot, crec que 

cap al 2012 – el nivell d’aquestes agressions era baix al nostre municipi, vam demanar 

permís i vàrem introduir, també, poder atendre a totes aquelles dones que d’alguna 

manera tenien altres problemàtiques i que també necessitaven algun tipus d’atenció, 
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com podia ser causes de separació – on fem una mica d’acompanyament jurídic i 

psicològic – o també vam agafar algunes persones que, a causa de la crisi havien 

perdut la feina i això també comportava poder donar un acompanyament per tal que no 

caiguessin en depressions. 

 

El que està succeint en els últims mesos i en el darrer any, els casos de violència de 

gènere al nostre municipi malauradament han anat molt en augment en relació amb 

anys anteriors. És veritat que aquest servei ja el potenciem perquè és conegut i en 

donem informació però ara sí que tornem a fer informació al carrer perquè també 

estem preparant el nou concurs del SIAD que ha de sortir abans de l’estiu, 

contractarem a nova gent – la jurista ens ha fet arribar que per temes de feina hauria 

d’abandonar aquest servei que ja fa anys que du a terme al nostre municipi – i aquest 

concurs, amb les noves persones que vinguin – ja sigui una persona física o una 

entitat, serà una excusa per tornar a donar una mica de difusió al nostre municipi.  

 

Aquest, però, és d’aquells serveis que sempre dic que m’agradaria que les dades ens 

equivoquéssim per bé que voldria dir que tenim menys atencions de les que hem 

previst en un inici. 

 

El tema de les famílies monoparentals dir que ja hem fet diferents contactes amb 

diferents municipis, hem mirat diferents reglaments, entre tots n’hem fet un. Aquest 

reglament d’alguna manera ja té el vistiplau del regidor, també l’ha vist d’acord el cap 

d’Àrea de Serveis Socials, el senyor Francesc Sánchez, també l’hem treballat molt 

intensament amb la senyora Mariel·la Roig, dels Serveis d’Intervenció i en aquests 

moments ha de passar l’últim sedàs que són Serveis Jurídics. Un cop tot estigui com 

ha d’estar, abans de passar-ho per Ple, és evident que ho faré arribar a tots els 

portaveus perquè ho puguem discutir i ens puguem reunir abans de passar-lo per 

sessió plenària.  

 

Ha sortit el padró de l’IBI però això no és cap problema perquè aquest reglament ja 

dirà, i amb això avanço una mica, que es subvencionarà o es retornarà un cop s’hagi 

pagat aquest impost. Per tant, tenim un marge de temps suficient com per, abans de 

l’estiu, tenir-lo aprovat i fer totes les gestions de cara a finals d’any o principis del 2018. 
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Estem treballant, doncs, sí que hem anat una mica més lents però han d’entendre que 

és un reglament complex, que no molts ajuntaments tenen, que alguns ajuntaments hi 

posen moltes més coses i d’altres menys i, hem intentat que estiguin una mica alineats 

les bonificacions que fem en totes les ordenances fiscals del nostre municipi.  

 

Repetir que hi estem treballant i m’atreviria a dir que, de cara al mes de maig, 

segurament ho podré fer arribar als regidors i si tenim una entesa ràpida, possiblement 

el mes de juny podríem passar aquest reglament a aprovar per sessió plenària.  

 

 

Sra. Montse Mindan.- Les figures de bronze es va adjudicar abans de finals d’any. Els 

regidors tenen, per Junta de Govern, notificat el concurs que hi va haver, la licitació, 

l’adjudicació i el preu. Abans de final d’any se’ls va passar que el cost era de 132.200 

euros. Són quatre figures de bronze amb una maqueta gran de com és la Ciutadella 

com a element, tant turístic com de publicitar la Ciutadella i, d’alguna manera amb la 

intenció de fer entrar la curiositat a tots aquells visitants que poden passar per davant i 

no atraure’ls, però d’aquesta manera intentar que la visitin. 

 

Repeteixo, però, que els regidors tenen totes les dades en els acords de les juntes de 

govern. 

 

Estudiar la possibilitat de destinar ajuts al casc antic per a millorar temes d’eficiència 

energètica en edificis es tracta de treballar-ho igual que es va fer en el seu dia amb el 

programa Roses posa’t guapa. Es pot estudiar i és una proposta que agafem. 

 

Pel que fa a pagar lloguers d’aparcaments dir que, fins i tot per comprar un edifici o un 

espai per poder aparcar s’ha de fer a través de concurs i aquesta és una de les 

problemàtiques importants que es generen quan es necessiten places d’aparcament. 

 

El canal de Santa Margarita que ha fet esment el senyor Manel Escobar ens ho 

anotem com a proposta.  
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Sr. Marc Danés.- Pel que fa a la informació de Benestar Social sí que he de demanar 

disculpes al Ple perquè em vaig comprometre a què ho faríem i ja ho hauríem d’haver 

fet. Però també he de dir que hem tingut uns mesos de feina a l’Àrea de Serveis 

Socials amb desnonaments, problemes importants de gent que necessitava ajuda...  

 

La veritat és que fer un resum que, al final, va en contra meva perquè fer aquest resum 

vol dir que dono publicitat, que faig balanç de l’obra de govern, etc no he tingut temps i 

hem prioritzat que ningú es quedés sense casa, hem reubicat tota la gent que tenia 

problemes i sí aquest mes el tinc més lliure prepararem el resum i el tirarem endavant. 

També he de dir que fa quatre setmanes que tinc totes les dades, però no és excusa i 

demano disculpes perquè sí que tenia el compromís que, abans de finals d’abril faríem 

aquesta conferència i ha estat impossible per aquests temes de prioritzar l’atenció 

directa a les persones.  

 

Per acabar amb la pregunta de Ciutadans referent al manteniment dir que el cost de 

tot això és 0 i per comprar aquests objectes és: la bandera estelada ens va costar 650 

euros, amb IVA inclòs; la bandera de l’arc de Santa Martí també ens va costar 650 

euros, amb IVA inclòs. A més a més, també hem fet dues despeses amb una moció 

que anava en relació amb la bandera de l’arc iris, ... que és una pancarta que ha costat 

185 euros que pengem al balcó de l’Ajuntament el dia de la lluita contra la Sida i una 

altra de 185 euros que també pengem aquí el dia 8 de març per celebrar el dia de la 

dona treballadora. Per tant estem parlant de 1.8000 euros el total de cost per poder 

comprar aquestes quatre peces i el manteniment és enrotllar-la i la guardem a Serveis 

Social i el dia que toqui la tornem a treure i els treballadors de Rosersa dediquen cinc 

minuts a penjar-la. No es preocupi doncs, que d’això no patirem i segurament no se’n 

ressentirà cap servei social o educatiu del nostre municipi.  

 

 

Sra. Montse Mindan.- Falta respondre a la senyora Verònica Medina en relació amb el 

tema del pipi-can i dir que pel que fa a aquella zona, s’ha demanat a Rosersa que 

apagui aquella llum perquè la gent es quedava a parlar i molestava els veïns.  
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Tinc entès que el dispensador de bosses si té bosses i a més a més és difícil que 

d’aquest dispensador se les emportin totes perquè s’han d’anar traient d’una en una. 

El que sí que no funcionava era la font però crec que s’ha solucionat aquesta setmana. 

 

Pel que fa a la resta de pipi-can ho traslladaré al regidor responsable. En tot cas, però 

dir-li que qualsevol proposta comporta automàticament la negació de tots els veïns que 

estan al costat d’on es vol proposar. És difícil que acceptin que hi haurà un pipi-can. 

 

 

Sr. Fèlix Llorens.- Els bancs i les cadires del mercat cobert és un tema de serveis però 

en ser del mercat jo tinc informació. El problema és que estaven situats al moll de 

càrrega i molestaven per treballar per la qual cosa els hem hagut de desplaçar. Però 

això ha estat aquest matí mateix i la feina encara no s’ha acabat. 

 

La idea és desplaçar els seients cap a sota les columnes en una ubicació que no 

entorpeixi a la feina del mercat. Havíem dit de posar cadires en forma de U, encara no 

estan posades i haurem de mirar com queden i si agrada a la gent que habitualment fa 

ús dels bancs. En falta col·locar moltes més. I la ubicació a sota les columnes és 

perquè allà no molesten la gent que treballa que, al final, és un lloc de feina on passen 

amb carretilles, palets i és un xic delicat. 

 

 

Sra. Montse Mindan.- Els afectats per les antenes de televisió ha estat arran de la 

incorporació del 4G. Recordo que els primers afectats va ser tots els que vivien al 

costat de l’edifici de Telefònica i, en això, l’Ajuntament poca cosa hi pot fer. A tots se’ls 

ha demanat el mateix, que s’adrecin al número de telèfon que dóna l’Estat espanyol 

que és qui ha fet aquesta modificació i qui posa a disposició dels usuaris un treballador 

perquè els vagi a posar un aparell a la tele per poder-la veure bé perquè el problema 

és que la imatge es congela i no es veuen bé les imatges. Em consta que hi ha gent 

que amb aquests aparells que se’ls han posat els funciona però hi ha gent que no i 

que té bastantes dificultats per veure la televisió. Vaig trucar directament a la 

secretaria d’aquest departament, vaig parlar amb ella i em va dir que tornarien a enviar 

un tècnic oficial perquè curiosament amb l’aparell que aquests posen, però si posen un 
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aparell que val més i te’l posa un privat sembla que el problema se soluciona. Però no 

a tothom. Ni posant un aparell més bo no se soluciona el problema. Per tant és un 

problema que a algunes famílies els està costant de solucionar. Jo els he dit que si no 

s’arregla que hi insisteixin i si no nosaltres tornarem a trucar una altra vegada als 

responsables.  

 

 

ACLARIMENT DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.- Una cosa que crec que és molt important perquè quedi 

clara. Dir al senyor Marc Danés que dues banderes, dos màstils i són al voltant de 

5.000 euros, no 650. 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sra. Montse Mindan.- Sí que es va haver de posar un màstil per la bandera i aquest 

tampoc té manteniment. 

 

El prec del carrer La Llotja no sé si s’ha fet alguna actuació o es pot fer o no perquè 

crec que no es tracta només del pal de telefònica sinó també el pal de la llum. En tot 

cas el que s’hauria de fer és una modificació de tot aquell entorn. Hi ha un pla que 

s’haurà de desenvolupar davant la plaça del mercat. Aquella zona ha de ser una plaça 

i és un projecte en el qual s’està treballant i aquest regularà també les voreres del 

carrer La Llotja. Els hi presentarem en una propera reunió d’Urbanisme que estem 

preparant. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- El tema dels canals saber si està previst augmentar algun canal 

més d’entrada i sortida. 
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RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sra. Montse Mindan.- Ja ho vaig dir el dia del Ple que si ateníem la recomanació de la 

Federació en el sentit que hi hauria un canal per entrar i sortir a tota la gent que 

practiqui aquest esport. La resta de canals són obligació dels que tenen l’ús de patins i 

no es poden barrejar usos. 

 

No havent-hi més assumptes a tractar, l'alcaldessa aixeca la sessió a les 22.20 hores, 

de la qual cosa en dono fe. 

 

(Document signat electrònicament.) 
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